
Protok6l nr xxlll/16

przebiegu obrad Rady Miasta Wloclawek

w dniu 29 sierpnia 2016r.

Vll kadencji

Miejsce posiedzenia: sala nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek

Zielony Rynek 11l13



W dniu 29 sierpnia 2016 roku o godzinie 9.00 w sali nr 4 Urzqdu Miasta Wloclawek przy ul.

Zielony Rynek 11/13 rozpoczqty siq obrady XXlll sesji Rady Miasta Wfoclawek Vll kadencji,
kt6rq zwolal i kt6rej przewodniczyl radny Jaroslaw Chmielewski Przewodniczqcy Rady

Miasta Wfocfawek.

Ad. 1

Sprawy organizacyjne
- otwarcie sesji
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski otworzyl obrady XXlll sesji Rady

Miasta Wlocfawek, witajqc Prezydenta Miasta Wloclawek Marka Wojtkowskiego, Zastqpc6w
Prezydenta Miasta, Postankq na sejm RP Joannq Borowiak a tak2e dyrektor6w wydzial6w
oraz pozostalych pracownik6w Urzqdu Miasta. Przewodniczqcy Rady Miasta powital tak2e

obecnych na sesji przedstawicieli wloclawskich medi6w, mieszkafic6w miasta oraz radnych

Rady Miasta uczestniczqcych w obradach.
- stwierdzenie quorum
Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw

Chmielewski stwierdzil, ii na stan 25 radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z

listq obecnoici 22 radnych, a zatem obrady sesyjne w dniu 29 sierpnia br. sq prawomocne.

Lista obecno6ci radnych z XXlll sesji Rady Miasta stanowi zatqcznik do protokolu,

Lista os6b uczestniczEcych w XXlll sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokofu.
- przyjqcie protokolu z obrad xxll sesji Rady Miasta
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e w Biurze RadY

Miasta oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzedu Miasta dostgpny byl do wglqdu

projekt protokolu Nr 22/2076 z obrad XXll sesji Rady Miasta Wtoctawek Vll kadencji, kt6ra

odbyta siq w dniu 07 lipca 2016 roku, z kt6rym to protokofem radni mogli siq zapoznai i

wnie56 ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag iuzupelnief
- zmiany do porzqdku obrad
Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski zapytal czy sQ ze strony radnych

propozycje zmian do zaproponowanego porzqdku obrad.

Radnv Jarostaw Hupalo w imieniu Klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej zglosil

wniosek o zdjQcie z porzqdku obrad Xxlll sesji Rady Miasta punktu nr 8, kt6ry dotyczy

projektu uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej pod nazwq

Centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek Odwiatowych we Wloclawku oraz nadania jej statutu.

Pan radny wyja(nil, ie zaproponowana zmiana wynika z faktu, ii w przedloionej uchwale

nastEpily znaczEce zmiany w stosunku do uchwaly intencyjnej podjetej uprzednio przez

Rade Miasta jak np. zmiana terminu utworzenia cuw, kwestie uzasadniajqce celowoii
powstania jednostki, iloSi plac6wek oSwiatowych obslugiwanych przez CUW w sprawach

zwiqzanych z podatkiem Vat czy tei siedziba plac6wki - czyli budynek przy ul' Wojska

Polskiego po Gimnazjum nr 9
Radnv Rafat Sobolewski odni6sl siq do punktu nr 17 porzqdku obrad, dotyczAcego projektu

uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komis.ii Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta

informujqc, ii Przewodniczqca ww. Komisji zlo2yia do Przewodn iczqcego Rady Miasta

rezygnacjq z pelnienia tej funkcji, a zatem procedowanie nad tym punktem porzqdku obrad
jest bezprzedmiotowe gdy2 zlo2ona rezygnacja przesqdza o potrzebie odwotywania

Przewodn iczqcego. Ponadto Pan radny stwierdzil, i2 podobna sytuacja nie powinna miei



miejsca iz przykro6cia odnosi siq do tego wydarzenia. A zatem zdaniem Pana radnego
propozycja zdjqcia z porzqdku obrad przedmiotowego punktu jest jak najbardziej wskazana.

Radnv Janusz Debczviski zglosil wniosek przeciwny do propozycji ztoionej przez radnego

Rafala Sobolewskiego, wyjaSniajac, i2 wniosek o odwolanie radnej z funkcji Przewodniczqcej

Komisji w imieniu Klubu radnych PiS zgloszony zostal w dniu 10 sierpnia br., zostat on
poddany wszelkiej procedurze, natomiast zloienie rezygnacji przez Pania radnq nie odwraca
procedury i musi zostai przeglosowane. A zatem w imieniu Klubu radnych PiS Pan radny

poinformowal, 2e podtrzymuje uprzednio zloiony wniosek i wnosi o utrzymanie w porzqdku

obrad punktu nr 17 jak r6wniei przeprowadzenie procedury powofania nowej osoby na tq

funkcjg. Pan radny poinformowal, ii podziela poglqd o przykro6ci takiego zdarzenia, lecz

Klub radnych PiS ma do tego pelne prawo.

Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski poprosil o zajqcie stanowiska
przez sekretarz Miasta PaniE wieslawq Konopczyriskq, aby nie doszlo do uchybie6 formalno-

prawnych.

sekretarz Miasta Pani wieslawa Konopczv6ska odnoszqc siq do poruszanych kwestii

wyjainila, ii Ustawa o samorzqdzie gminnym nie reguluje trybu powolywania

przewod niczqcych komisji stalych natomiast Statut Miasta w I85 ust.3 stanowi, 2e

Przewodniczqcy komisji stalych powolywani sq odrqbnq uchwalq, czyli a contrario winni byi
odwolani odrqbna uchwalq.
Radna Olsa Krut-Horonziak odnoszqc siq do sytuacji, o kt6rej mowa stwierdzila,2e tresi
uzasadnienia do uchwatv w sprawie odwolania z funkcji Przewodniczqcej Komisji Budietu,

Rozwoju i Promocji Miasta jest kuriozalne, natomiast zloienie przez Paniq radnq rezygnacji z

pelnienia tej funkcji jest protestem przeciwko zaprezentowanemu uzasadnieniu.

stwierdzenie, 2e nikt nie ma prawa domagania siq bycia przewodniczqcym komisji jak

r6wniei,2e nikt z radnych nie ma prawa do roszcze6 w tym zakresie zdaniem Pani radnej

godzi w Jej honor. Pani radna poinformowala, 2e uchwatq w sprawie odwofania z funkcji

otrzvmala w bloku materiat6w sesyjnych na kr6tko przed terminem sesji, w tej sprawle nikt

z Klubu radnych Pis wczejniej z Paniq radnq nie rozmawial. Praca Przewodniczqcej Komisji

Budietu, Rozwoju iPromocji Miasta, kt6ra jest komisjq wiodqcq w Radzie Miasta jest

odpowiedzialna, wyma8a pracowitodci, starannoSci izaanga2owania itak byla pelniona

przez Paniq radnq. Przygotowanie przez Przewodniczqcego Rady Miasta uchwaly w

przedmiotowej sprawie jest zachowaniem n iedopuszczalnym, jakie mo2e czynii kandydat na

funkcjq Prezydenta Miasta ipostrzegane jest, jako czyszczenie pola politycznego' Wydaje

siq, ie osoba aspirujqca do pelnienia najwy2szej funkcji w miescie powinna budowai a nie

niszczyd zaplecze merytoryczne, Pani radna stwierdzila, ie podda siQ powziQtej procedurze'

choi Jej zdaniem powody odwolania sq ukryte a zachowanie w tei sprawie jest niegodne w

stosunku do osoby Pani radnej, natomiast Klub radnych Pis ograniczyl siq jedynie do

wyjaSnieri sugerujqcych, jako pow6d odwolania - wykluczenie Pani radnej z Klubu radnych.

Na zakoriczenie swojego wystapienia Pani radna podziqkowafa radnym - czlonkom Komisji

Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta oraz przedstawicielom ratusza za dotychczasowq blisko

dwu letniq wsp6tpracq i wsp6lne budowanie oraz inicjowanie poiytecznych dziala6, kt6re

byty udzialem Pani radnej.

Radnv Rafaf Sobolewski zaproponowal kompromis polegajqcy na wycofaniu zgloszonego

przez siebie wniosku w sprawie zmiany porzqdku obrad irozwaienie mo2liwo6ci zmiany

uzasadnienia do projektu uchwaly w przedmiotowej sprawie na uzasadnienie



uwzglqdniajEce rezygnacjq z funkcji Przewodniczqcej Komisji przez Paniq radnq bqdqce

przyczynE odwolania z peinionej funkcji.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski wyja6nil, ie wniosek zloiony przez

Klub radnych PiS, omawiany byt podczas Konwentu, na kt6rym nie byi obecny radny Rafal

Sobolewski Wiceprzewodn iczqcy Rady, wnioskodawca natomiast nie wyraia zgody na

zmianq treSci wniosku.
Radnv Rafal Sobolewski stwierdzit, ii w takiej sytuacji podtrzymuje zgtoszony wcze6niej

wniosek.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Barbara Moraczewska odnoszqc siq do wniosku o zdjqcie z

porzqdku obrad uchwaty w sprawie CUW wyjaSnifa, 2e utworzenie tej jednostki wynika m.in.

takre z koniecznosci, poniewa2 z dniem 1 stycznia 2017 roku przestaje funkcjonowai Miejski

Zesp6i Obslugi Przedszkoli. W chwili obecnej siedzibq CUW nie bqdzie wskazany wcze5niej

budynek Gimnazjum Nr, 9 chod docelowo bqdzie to siedziba tej plac6wki, poniewa2 budynek
przy ul. Wojska Polskiego poddany jest obecnie termomodernizacji, bedzie dostosowany
pod potrzeby CUW a tak2e pod potrzeby Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej. Wszelkie
informacje, kt6re przekazane zostaly uprzednio podczas procedowania uchwafy intencyinej
sq aktualne i sluszne, uchwafa intencyjna jest uchwalq, kt6ra okreSla pewne ramy i kierunek

dzialania otwierajEc drogq do dalszego dziatania sfinalizowanego w uchwale kofcowej. Jak

poinformowala Pani Wiceprezydent w obydwu uchwalach zar6wno intencyjnej iak i

koricowej widnieje zapis, i2 CUW bqdzie tworzone w oparciu o MZOP takie dziafanie jest

konieczne, potrzebne i zasadne, o czym byta mowa ju2 wczeinie. Powstanie jednostki

spowoduje, 2e wynagrodzenia gl6wnych ksiqgowych bqdq ujednolicone, nikt nie pozostanie

bez zatrudnienia, o czym informowano przy okazji uchwaly intencyjnej. Zdaniem Pani

Wiceprezydent zdjecie z porzqdku obrad ww. uchwaty nie jest wlasciwe ze wzglqdu na cafq

organizacjq procesu konsolidacji podatku Vat.
Radnv Janusz Debczv6ski w imieniu Klubu radnych PiS zwr6cil siq do Przewod niczqcego Rady

Miasta o zarzqdzenie 5 minutowej przerwy w obradach przed glosowaniem nad zgloszonymi

wnioskami.

Przewodniczqcy Rady Miasta przychylii siq do proSby radnego ogfaszajqc 5 minutowa
przerwQ w obradach.

Przerwo w obrodoch

Wznowienie obrod po przerwie.

Ciag dalszv dvskusii na temat zmian do porzadku obrad.
Radnv Jaroslaw Hupalo wyjasnil, 2e Klub radnych SLD nie sprzeciwia sie powstaniu CUW,

niemniej jednak niezbqdna jest dyskusja w tej sprawie, podczas kt6rej zostana rozwiane

wszelkie wqtpliwo6ci tym bardziej, it o pewnych zmianach, kt6re zostaly przedstawione Klub

radnych nie posiadal wiedzy stad wniosek o zdjqcie uchwaty z porzqdku obrad tym bardziej,

2e jest jeszcze czas na podjqcie ostatecznej decyzji oraz wyjaSnienie zmian, jakie zaszly od

czasu podjecia uchwaly intencyjnej.
Radnv Rafaf Sobolewski stwierdzit, 2e konsekwencjq zdjqcia z porz4dku obrad punktu nr 9 w

sprawie CUW bytoby zdjqcie nastqpnego punktu porzqdku obrad tj. uchwaly w sprawie
likwidacji MZOP, poniewa2 obydwie uchwaty sq powiqzane merytorycznie i organizacyjnie'



Radnv Krzvsztof Kukucki podzielit zdanie radnego Jaroslawa Hupalo natomiast odnoszqc siq

do wypowiedzi radnego Sobolewskiego stwierdzil,2e nie podziela poglqdu o koniecznoici
zdjqcia z porzqdku obrad punktu nr,9 poniewa2 na podstawie obowiqzuj4cych obecnie
przepis6w Miejski Zesp6l Obslugi Przedszkoli, jako odrqbna jednostka mo2e funkcjonowai
jedynie do 31 grudnia 2016.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Barbara Moraczewska poinformowaia, ie w imieniu
Prezydenta Miasta wnioskuje o zdjqcie z porzqdku obrad punkt nr 9 dotyczqcego projektu

uchwaly w sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obstugi Przedszkoli we Wloclawku o ile
Rada Miasta podejmie wniosek o zdjqcie z porzqdku obrad punktu nr 8 w sprawie
utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej pod nazwq Centrum Ustug Wsp6lnych

Plac6wek OSwiatowych we Wtoclawku oraz nadania jej statutu z uwagi na fakt, 2e w takim
wypadku potrzebny jest pewien czasookres na przygotowanie od strony organizacyjnej iak i

prawnej koncepcji powstania jednostki, jeSli nie dojdzie do utworzenia Centrum Ustug

Wsp6lnych.
Po zakor{czeni dyskusji Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski
podsumowujqc stwierdzil, ie w przypadku uchwaly obecnie przedlo2onej pod obrady mogly

pojawii sie watpliwoici gdyi zapisy w niej zawarte r62niq siq od zapis6w uchwaly intencyjnej

stqd dyskusja iwqtpliwoSci radnych. A zatem aby pogodzii obydwie strony zaproponowal
pozostawienie w porzqdku obrad punktu dotyczqcego powstania CUW natomiast w
przypadku wqtpliwoSci podczas procedowania nad uchwalE odlo2yi jej rozpatrzenie podczas

dzisiejszych obrad iprzenieS6 na kolejne obrady, istnieje taka moiliwoSi prawna. Ponadto
jest ieszcze czas, aby Rada Miasta podjQla ostatecznq decyzjq w tej sprawie.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddal pod gtosowanie zdjqcie z

porzqdku obrad projektu uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki

organizacyjnej pod nazwq Centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek Oswiatowych we Wloclawku

oraz nadania jej statutu.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za ww. propozycjq zmiany porzqdku obrad

opowiedziato siq 9 radnych przy 10 glosach przeciwnych oraz 3 glosach wstrzymujacych siQ.

w rezultacie dokonanego glosowania Przewodniczqcy Radv Miasta poinformowal, i2

propozycja nie uzyskala akceptacji.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw chmielewski poddaf pod gtosowanie

zdjqcie z porzqdku obrad punktu nr 17 dotyczqcego projektu uchwaly w sprawie odwolania

Przewodniczqcej Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.

w wyniku dokonanego gtosowania za ww. propozycjq zmiany porzqdku obrad opowiedzialo

siq 5 radnych przy 11 glosach przeciwnych oraz 8 glosach wstrzymujEcych sie.

w rezultacie dokonanego giosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ii
propozycja nie uzyskala akceptacji.

po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e obrad

XXlll sesji Rady Miasta odbywai sig bedq wedtug zaproponowanego porzqdku obrad'

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie miqdzysesyjnym.



Informacja z dzialalnoici w okresie miQdzysesyjnym, kt6rq przedstawil Radzie Miasta

Prezydent Miasta Marek Wojtkowski, obejmuje okres od dnia 07 lipca do dnia 29 sierpnia
br. i przedstawia siq nastqpujqco:
W zakresie dzialai Biura Zam6wief Publicznych m,in.:
- zawarto kilkanaicie um6w dotyczqcych zam6wie6 publicznych, m.in. umowq na

termomodernizacjq budynk6w u2ytecznoSci publicznej na terenie miasta z podziafem na 6
zadai; na realizacjq program6w Dach iOkna; na remont irozbudowq budynku Liceum Ziemi

Kujawskiej wraz z zagospodarowan iem terenu; ponadto zawarto umowy na budowq
fontanny chodnikowej na Sr6dmieiciu, przebudowq hali sportowo-widowiskowej OSiRu,

wykonanie elewacji Zespolu Szk6t Technicznych, budowq budynku Przedszkola Publicznego

nr 30 wraz z zagospoda rowaniem terenu; budowq placu zabaw i boiska szkolnego przy

Szkole Podstawowej Nr 18 oraz budowq boiska wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej

Nr 2. W toku sq kolejne postqpowania.

W zakresie Wydziafu Polityki Spolecznej i Zdrowia Publicznego m.in.:
- przyjeto 18 kolejnych wniosk6w o wydanie Kart Duiej Rodziny; tacznie zarejestrowa nych

jest 566 rodzin, 550 rodzin jui korzysta ze swoich Kart.

w ramach swojej bie'qcej dzialalno6ci wydziaf Kultury, Fromocji iKomunikacji spolecznei

m.in.: zajmowal siq koordynacjq imprez odbywajEcych siq w ramach,,Bulwaru Sztuki", bral

udzial w przygotowaniach uroczystosci miejskich oraz koordynowal obchody Swiatowych

Dni Mtodzie2y we Wlocfawku.
W zakresie dzialalnoici Wydzialu Gospodarki Miejskiei m.in.:
- zawarto umowe z firmq mPay s.A. w zakresie sprzeda2y bilet6w komunikacji miejskiej we

Wloclawku w systemie telefonii kom6rkowej.
- utworzono liniq komunikacyjnq do budynku LZK przy ul. Leinej, tj. 12s i 15s'

- zlecono 16 sztuk teren6w miejskich do uporzqdkowania przez MZUKID'

W zakresie dziafalnoici Wydzialu Edukacji m'in.:
- wnioski na awans zawodowy zloLylo 24 nauczycieli kontraktowych ze szk6f i plac6wek

oswiatowo - wychowawczych prowadzonych przez GminQ Miasto wloclawek. Nab6r

wniosk6w trwal do 30 czerwca. W dniach od 18 do 19 lipca odbywaiy siq postgpowania

egzaminacyjne. Wszyscy nauczyciele przystqpujqcy do egzamin6w na stopieri nauczyciela

mianowanego zakoriczyli go wynikiem poz6ywnym. Egzaminy przebiegaly bez uwag i

zastrzeie6 zar6wno ze strony czlonk6w komisji egzam inacyjnych, jak i nauczycieli'

- w lipcu nastqpila przeprowadzka Zespolu Szk6l 096lnoksztafcqcych z ul. Mickiewicza do

budynku na ul. Le6nq 27. Dziqki zaanga2owaniu wydzialu Edukacji udalo siq sfinalizowai

dzialania dotyczqce dostosowania transportu miejskiego idalekobie2nego do czasu trwania

zajqd w Zespole szk6l og6lnoksztalcEcych od l wrzeSnia. Zapewniono r6wniei pracownika

MZUKiD, kt6ry bqdzie sprawowal nadz6r nad bezpieczeristwem uczni6w przychodzqcych

przez jezdniq na ul. Legnej. Ponadto wystosowano pismo do stra2y Miejskiej i Policji z prosbq

o zwiqkszenie liczby patroli na ul. Le5nej w godzinach trwania zajqi w Zespole Szk6l

Og6lnoksztalc?cych.
W zakresie dzialalnoSci Wydzialu Srodowiska m.in.:

- przygotowano wniosek o wszczqcie procedury udzielenia zam6wienia publicznego dla

zadania pn. aktualizacja Mapy akustycznej i programu ochrony irodowiska przed halasem

dla miasta Wloclawek.



- powiadomiono wszystkich wnioskodawc6w programu KAWKA lll o uniewaznieniu przez

Narodowy Fundusz Ochrony Srodowiska iGospodarki Wodnej w Warszawie udostqpnienia

6rodk6w finansowych dla wojew6dztwa kujawsko-pomorskiego w ramach 3 edycji programu

KAWKA III.
W zakresie dziafalnoSci Wydziafu Rozwoju m.in.:
- w odpowiedzi na konkurs ogtoszony przez Zarzqd Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego
pod koniec lipca zio2ony zostaf do Urzgdu M arszaikowskiego w Toruniu wniosek o
dofinansowanie inwestycji pn: ,,Termomodernizacja budynk6w uiyteczno6ci publicznej na

terenie miasta Wloclawek - ll etap" w ramach Dziatania 3.3. Efektywnoji energetyczna w

sektorze publicznym imieszkaniowym Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko - Pomorskiego na lata 2014 - 2020. Catkowita warto6i projektu wynosi 10 493

477,43 zl, a wnioskowana kwota dofinansowania stanowi 5 83O 326,42 zl.
- Uchwalq Zarzqdu Wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego z 26 lipca zostato przyznane

dofinansowanie w ramach Regionalnego Programu Operacylnego Wojew6dztwa Kujawsko -
Pomorskiego na lata 2014 - 2o2o dla zadania pn: ,,Termomodernizacja budynk6w
uiytecznoSci publicznej na terenie miasta Wlocfawek - letap". Jednoczeinie dokumentacja
projektu zostala przekazana do Wydzialu Wdraiania Projekt6w Urzqdu Marszaikowskiego w
Toruniu w celu podpisania umowy. Catkowita wartoii projektu wynosi 6 19! 463,86 zt, a

kwota przyznanego dofinansowania 3 385 !54,3221.
W ramach informacji miedzysesyjnej Biuro Sportu i Turystyki informuje, 2e czynnie

uczestniczy w organizacji mecz6w koszyk6wki: Turnieju Reprezentacji Polski Anwil Basket

Chaflenge w dniach 24-25.08.20L6 r. oraz meczu kwalifikacji do Euro Basketu 2017 w dniu

31 sierpn ia.

Na zakofczenie wypowiedzi Prezydent Miasta poinformowal, 2e informacjq o
zaawansowaniu inwestycji przedstawi Pani Wiceprezydent Magdalena Korpolak-
Komorowska.

W dvskusii na temat przedstawionei informacii udziai wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki odnoszqc siq do informacji przedstawionej przez Prezydenta Miasta

zapytal, dlaczego nie korzysta siq z opracowanej w marcu 2015 roku koncepcji wizerunkowej
miasta, na kt6rq wydatkowano 7 ty5. zl., mo2na byio to zauwaiyi podczas turnieju
koszyk6wki, logo miasta bylo bardzo stabo wyeksponowane. Ponadto Pan radny zapytal czy

w miesiqcach wakacyjnych odwiedzily nasze miasto delegacje z miast partnerskich, o

wizycie, kt6rych zapewniala podczas minionej sesji Pani Wiceprezydent Barbara

Moraczewska, czy zatem nastqpila zmiana plan6w z ich strony czy te2 zrezygnowafy z

przyjazdu po tym jak zostaly potraktowane przez wiadze miasta podczas ubiegforocznych
dni Wloclawka o czym krqiq opowie(ci w6rdd wfoclawian, tym bardziej dziwi fakt, ii
delegacja Wloclawka goSciia w tym roku w Bedford, zabraklo, zatem rewizyty. Ponadto Pan

radny poprosil o uszczeg6lowienie przyczyny, dla kt6rej miasto nie otrzymalo
dofinansowania dotyczqcego programu KAWKA.

Prezvdent Miasta Marek Woitkowski stwierdzil,2e do pierwszego pytania nie bqdzie siq

odnosii, gdyi uwaia, ii w pewnym stopniu uwaga Pana radnego jest sluszna za kt6ra Pan

Prezydent podziqkowal, w przypadku trzeciego pwania Pan Prezydent poinformowal, ie
wyja6nil powody nieotrzymania dofinansowania. Natomiast w przypadku wsp6tpracy
zagranicznej Pan Prezydent wyja6nii, ii delegacje zagraniczne nie zostaly zaproszone na Dni

Wtoclawka, poniewa2 rozwaiana jest zmiana formuly kontakt6w zagranicznych z miastami



partnerskimi, w tym pozyskiwanie nowych kontakt6w tak2e z za zachodniej granicy kraju, co

moie okazad siq korzystniejsze dla miasta poniewaZ dotychczasowa praktyka nie przyniosta

wymiernych korzy5ci miastu. Odpowiadajqc na pytanie czy delegacje zagraniczne go(cily w
mielcie Prezydent Miasta poinformowal,2e informacje na ten temat byi moie pozostaly

niezauwaione, byfy to delegacje mlodzie2y z dw6ch miast partnerskich, kt6re braly udziaf w
Swiatowych Dniach Mlodzieiy w miesiqcu lipcu br. Jak wyjaSnil Pan Prezydent opr6cz

wsp6fpracy gospodarczej naleiy zachqcad takie mlodziei miast partnerskich do przyjazdu do

Wloclawka, uwzglqdniane sq r6wniei rewizyty mlodzieiy wloclawskiej w miastach
partnerskich. Mo2liwoSci takich kontakt6w iwsp6tpracy na polu edukacji, kultury a tak2e

partnerstwa gospodarczego miasta Wloclawka z miastami partnerskimi przyniesie wiQcej

korzySci.

Ad.3
Wystqpienie przedstawiciela Zakladu Karnego we Wloclawku na temat moiliwoici
Swiadczenia nieodplatnej pracy wiqini6w na rzecz samorzqdu.

W imieniu Dyrektora Zaktadu Karnego we Wloclawku, Pana ppfk Marka Oppermanna, gfos

zabral kpt Maciej Blekicki st. insp. d/s zatrudnienia osadzonych Zakladu Karnego we

Wlocfawku, prezentujQc informacjq o wieloletnich, skutecznych i pozytywnych dzialaniach
jednostki na rzecz plac6wek oiwiatowych, dzialaniach w zakresie zatrudnienia skazanych

zachqcajqc do dalszej wsp6lpracy te plac6wki z kt6rymi aktualnie dziala oraz,, pobudzen ie"

tych odbiorc6w z kt6rymi jeszcze nie wsp6tpracuje. Wykonywanie kary pozbawienla

wolnoici ma na celu wzbudzanie w skazanvm woli wspoldzialania w ksztaltowaniu iego
spolecznie poiqdanych postaw w szczeg6lno6ci poczucia od powiedzialnoSci oraz potrzeby
przestrzegania porzqdku prawnego itym samym powstrzymania siq od powrotu do

przestqpstwa. Dla osiqgniqcia celu prowadzi siq szereg zindywid u alizowa nych oddziaiywari.

W oddziafywaniu na skazanych, przy poszanowaniu ich praw iwymaganiu wypefniania przez

nich obowiqzk6w, uwzglqdnia siq przede wszystkim pracq, zwiaszcza sprzyjajqcq zdobywaniu

odpowiednich kwalifikacji zawodowych, nauczanie, zajqcia kulturalno-oSwiatowe isportowe,
podtrzymywanie kontakt6w z rodzinq i6wiatem zewnqtrznym oraz Srodki terapeutyczne.

Swiadczenie pracy jest wartosciq ponadczasowq, dzieki kt6rej ka2dy czfowiek mo2e poczuc

warto6i swojego istnienia i poczud satysfakcjq, ie dziqki pracy jest w stanie zrobii coi
poiytecznego dla innego czlowieka. Skala dzialari Zakfadu Karnego na rzecz spolecznoSci

lokalnej w zakresie kierowania skazanych do prac poza teren jednostki jest bardzo szeroka, a

odbiorcami, czyli instytucjami okre6lonymi w art 123a52 KKW kt6re podpisaly z Zaktadem

Karnym Umowq o nieodplatnym zatrudnieniu skazanych byto a2 68 plac6wek w du2ej czgsci

byty to plac6wki oswiatowe z terenu miasta i okolic. Je2eli mowa o plac6wkach o(wiatowych
bylo to: 12 przedszkoli,9 szk6l podstawowych, 5 gimnazj6w, 7 zespol6w szk6i. Opr6cz tego
jednostka wsp6lpracowata z: 6 stowarzyszeniam i, 8 instytucjami koScielnymi 162nych

wyznai, 6 organizac.jami po2ytku publicznego, Bibliotekq publiczna oraz jej filiami, 2

Zespoiami Przychodni Specjalistycznych, Archiwum Paristwowym, Galeriq Sztuka

Wspotczesnej, Starostwem Powiatowym, Miejskim Zakfadem Uslug Komunalnych,
Wloclawskim Towarzystwem Wioilarskim, Urzqdem Gminy, Nadle6nictwem Wfoctawek,
Polskim Zwiqzkiem N iewidomych-Warsztat Terapii Zajeciowej, Centrum Ksztalcenia

Nauczycieli, Aeroklubem Wioctawskim-Lotn isko Kruszyn, O6rodkiem Rehabilitacji Dzieci

Niepelnosprawnych. Dziqki dobrej pracy i regulaminowej postawie naszych pracownik6w,
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udato siq rczszerzyi dziatalnodi poza granice miasta min. o wsp6lpracq z UG Choccn, Szkolq

Podstawowq w Czerniewicach, Domem Pomocy Spoieczne.l w Kowalu, Parafiq Prawoslawnq
w Aleksandrowie Kujawskim, Domem Dziecka w Lubieniu Kujawskim, iloif roboczo/h

wypracowanych przez skazanych na ftecz tych plac6wek to kilkaset tysiqcY rob/h, ilo5c

skazanych uczestniczEcych w tych zadaniach, to ponad 400 os6b, wartoja materialna

wykonanych prac to mln. ziotych zaoszczqdzonych dla bud2etu miasta. Zakres prac

wykonywanych przez skazanych obejmowai: prace o96lno-budowla n e - malowanie
pomieszcze6, ukladanie paneli, glazury, prace murarskie itp., prace porzqdkowe - min.
porzqdkowanie teren6w le6nych w ramach wsp6ipracy z Nadle(nictwem Wlociawek.
Porzqdkowanie teren6w przyleglych do instytucji uiytku publicznego. Skazani wykonujq te
prace z duiym zaanga2owaniem, wykonujq je w spos6b profesjonalny, czerpiqc z tego
osobistq satysfakcjq. Dowodem na to sE informacje ukazujqce siq w prasie, jak rowniez

audycje jakie zostaty emitowane w lokalnych mediach, gdzie kierownicy plac6wek

informowali, co udalo im siq zrobii dziqki pracy skazanych, Ci drudzy natomiast m6wili o
pozytywnych uczuciach jakie dziqki pracy im towarzysza, oraz o prze(wiadczen iu, 2e dziqki
temu co robiq, mogq pom6c innym i spr6bowai w ten spos6b, sp'lacit dlug wobec

spoleczeristwa. Jest to r6wnie2 forma sprawdzenia procesu resoc.jalizacji, dziqki ktorej mogq

ubiegai siq o warunkowe przedterminowe zwolnienie. Jak poinformowaf kpt. Maciej

Blekicki dziqki temu wystEpieniu jest szansa zainteresowac tego typu dziataniami jak

najwiqkszq liczbq potencjalnych od biorc6w-kontrahent6w oraz zaanga2owai w pracq jak

najwiqkszq liczbq skazanych,aby praca skazanych na rzecz spolecznoici lokalnej stata siQ

czym6 naturalnym, porzqdanym i po2ytecznym.

Ponadto w kwietniu br. ogloszono rzqdowy program Pracy Wiqini6w, kt6ry sklada siq z

trzech filar6w i zaklada:

1. Budowq 40 hal produkcyjnych przy zaktadach karnych,

2. Rozszerzenie zakresu mo2liwodci nieodptatnej pracy wiqini6w na rzecz samorzqd6w,

3. Ulgi dla przedsiqbiorc6w zatrudniajecych wiqZni6w.

W pierwszym filarze zakladane jest zbudowanie w latach 2016-2023 40 hal przemyslowych

zlokalizowanych przy zakladach karnych iaresztach Sledczych, w kt6rych pracowai bqdq
wiqiniowie. - m.in. ZK Wloctawek (teren o pow. 3ha)

Drugi filar polega na rozszerzeniu zakresu mo2liwo5ci nieodplatnej pracy wieini6w na rzecz

samorzqd6w. Obecnie wiqiniowie mogq wykonywai na ich rzecz przede wszystkim prace
porzqdkowe. Wprowadzenie nowej regulacji pozwoli samorzqdom na uzyskanie wsparcia
wiqini6w przy wykonywaniu wszelkich zadari samorzqdu, o ile beda je wykonywaly
podmioty wskazane w odpowiednim przepisie.

Trzeci filar dotyczy wprowadzenia wiqkszych ulg dla przedsiqbiorc6w, kt6rzy zatrudniajE
wiqini6w. Na zakofczenie swojego wystEpienia kpt Maciej Blekicki wyrazit nadziejq, ie te
plac6wki, kt6re nie wspdlpracowaiy z Zakiadem Karnym, nabiorq pewnodci izgloszq takq
ofertq, natomiast, aby ubiegat siQ o zatrudnienie skazanych nale2y: w profbie kierowanej do
Dyrektora jednostki, okre6lii rodzaj prac, zakres, iloii os6b, termin jej wykonania,
kontrahent zapewnia, odzie2 roboczq, narzqdzia pracy, nadz6r organizacyjny, transport
(mo2liwe jest samodzielne przemieszczanie MPK), ubezpieczenie NW zakfad karny sporzqdza
umowq o zatrudnieniu skazanych oraz ochronne rozpoznanie m-ca pracy.



Ad.4
lnformacja na temat realizacji inwestycji miejskich w 2015 r.

Wprowadzenia do przedmiotowego zagadnienia dotyczqcego realizacji inwestycji miejskich

w roku 2016 dokonafa zastqpca Prezydenta Miasta Pani Magdalena Korpolak - Komorowska

informujqc podczas prezentacji multimedialnej o inwestycjach zrealizowanych,

kontynuowanych oraz planowanych przez samorzqd miasta. Pani Wiceprezydent
poinformowala r6wniei o wysoko6ci pozyskanych lrodk6w finansowych zewnetrznych

zar6wno ministerialnych jak i unijnych. Zagadnienia om6wione przez Paniq Wiceprezydent
obrazuie zam ieszczona tabela

INFORMAOA NA TEMAT REATIZAOI INWESWOI MIEJSKICH W 2016 ROKU

/stan na 16.08.2016r,/

Lp. Nazwa zadania inwestycyjnego Kwota
na rok 2016

/BM bud2et miasta/ Wykonawca

Stan
zaawansowani

a inwestycji
Termin realizacii Inspektor

Drogi publiczne w miastach
na prawach powiatu

1 Pzebudowa drogi krajowej nr 1

/inwestycja wieloletnia/ Br/ I 516 035

lnwestycja
w trakcie
realizacii

M,

Ulanowska

- zrealizowano prace geologiczne 46 000 GEOTEST A. Swat

Roboty uzupelniajqce po audytach BRD
Zabezpieczone w

bud2ecae

740 000

Tlwa
procedura

pzetargowa.

Zakoiczenie
prac

4 miesiqce od
podpisania

Modernizacja obiekt6w in2ynierylnych
w ciaqu, /inwestycia wieloletnia/

BM 3 100 000

ul. Wroniej 708 480

Drogi i lvosty
Wloclawek sp. z o.o.

sp k.,

Mosty Kujawy K.

Szymaiski
Woclawek

Inwestycja w

IOKU

Zakofczenie
grudziei

2016

M. Bielicki

D. Olejnik

ul. Wronia - chodniki, balustrady + roboty

uzupelniajqce
2168 181 ,27

Trwa
procedura

przetarqowa

i Al. Krolowej Jadwigi
Program Funkcjonalno-

UZytkowy

48 830

Pracownie lniynierskie
SOCHA sp. z o.o.

Bvdqoszcz

zaKonczono
M.

Ulanowska

3

Budowa pzej5cia podziemnego

dla pieszych pod torami kolejowymi
w reionie ul. Radosnei,

Brv 400 000

Prace przygotowawcze

Otnymano wstgpne

warunki z PKP dla
budowy przejScia

podziemnego. PKP
przeprowadza oceng

wdwu realizacii

Trwa procedura

wylonienia
wykonawcy

dokumentacji
projektowo -

kosztorysowej
Zakoiczenie

M. Bielicki



inwestycji na

bezpieczenstwo w

systemie koleiowym.

prac

projektowych

orudziei 2016

q Budowa sygnalizacji Swietlnych Btll 400 000

M. Bielicki- ul, Lipnowska i Plocka 146 370
ZBR WZ Wodzimierz

Ziemniewicz Wloclawek

Zakoiczono

- ul, Bzeska,
w realizacji

5 Pzebudowa d169 powiatowych
BM '1 900 000

- peebudowa ul. Promiennej 409 560,42
Drogtom Sp. z o.o.

Woclawek
Inwestycia

Zakohczona
M. Suwala
T, Celmer

- ozebudowa ul. Kaliskiei 692 466,88
WPRD Sp. z o.o.

Nowa WeS

W realizacji

Zakonczenie
wrzesren

2016

6 - przebudowa ul. Grodzkiej
/inwestycja wreloletnia/

Dokumentacia
projektowa

135 300

l\4bz Andler Tomczak

sp.

Wloclawek

Trwa procedura

uzyskanra

decyziiZRlD

M,

Ulanowska

7 Pzebudowa wiadukt6w w ciqgu

al. Kazimieza Wielkiego (DK 62)

we Wloclawku

/inwestvcia wieloletnia/

BM 6 500 000

Mosty Kujawy K.

Szymaiski
Woclawek

w trakcie
realizacji

Zakoiczenie
listopad 20'16

M.

Ulanowska
J. Siuda

8 Pzebudowa pzejScia na ulicy Kaliskiej
/inwestvcia wieloletnia/ 0

Prace
pzyg0t0wawcz l\,1. Bielicki

I Budowa trasy Srednicowej - | etap
od ul. Toruiskiej
/inwestycja wieloletnia/

BM 250 000

Trwa procedura

wylonienia
wyKonawcy

dokumentacji
proiektowei -

lil. Bielicki

10 Rozbudowa sieci komunikacyjne.j d169

rowerowych na terenie miasta
/inwestycja wieloletnia/

BM 400 000

Trwa
procedura na

wylonienie
wykonawcy

Zakoiczenie
listooad 2016

i,4. Suwala

- Al. K. Wielkiego od Wiaduktu
do ul. Pzemyslowej

Dokumentacja
prolektowa

14 760

Projektor/anie Nadzory
Techniczne

Jan Szelqgor/ski
Lubiei Kuiawski

11 Budowa czterowlotowego ronda
na skzy2owaniu ulic; Hutnicza -

Promienna - Pogodna - Budowlanych BM 1 000 000

Trwa
procedura

wylonienia
wykonawcy
Zakoiczenie

grudzien

2016-

M. Su$/ala

Droqi publiczne Eminne
12 Budowa ulicy Teligi 0

Prace
pzygotowawcze

N.4. Bielicki
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1? Program Utwardzenia Dr6g Gminnych
1) ul. Boczna,

2) ul. Dobra od Al. J. Pawla ll do ul, Zachodniej,
3) ul. Jaworowa od ul. l,lichelinskiej
do ul. Koscielnej,

4) ul. Konopnickiej,

5) ul. LiSciasta od ul. Zachodniej
do ul, Szyszkowej,

6) ul. Miodowa od ul. Botanicznej do ul.

Szkolnej

7) ul. l\ilodra od ul. Botanicznej do ul, Szkolnej,

8) ul. Paprocia do ul. lilichelifiskiej do ul.

Sarniej,

9)ul. Parkowa,

10) ul. Plowiecka od ul, Lubnej do ul. Planty ll,
11) ul. Siewna od ul. Podmiejskiej do ul,

Zalotze, 12) rl. Slodowskiej,
13) ul. Sasankowa od ul. Witoszyiskiej
do ul. Poziomkowei.

Br/ 2 206 000

HUSAR Budownictwo
in2ynieryjne S.A.

Woclawek

w realizacji

Zakonczenie
pa2dziernik

2016

J. Boderek-
Szyma|iska
T. Celmer

14 Pzebudowa d169 gminnych
'1) ul. Boczna,

2) ul. Dobra od Al. J. Pawla Il do ul. Zachodniej,
3) ul. Jaworowa od ul. i/icheliiskiej
do ul. Koscielnej,

4) ul. Konopnickiej,

5) ul. Lisciasta od ul. Zachodniej
do ul. Szyszkowej,
6) ul. liliodowa od ul. Botanicznej do ul.

Szkolnej

7) ul. Modra od ul, Botanicznej do ul. Szkolnej,

8) ul. Paprocia do ul. l/icheliiskiej do ul.

Sarniej,

9) ul, Parkowa,

10) ul. Plowiecka od ul. Lubnej do ul. Planty ll,
'11) ul. Siewna od ul. Podmiejskiej do ul.
Zatoze,'12) ul. Slodowskiej,
'13) ul. Sasankowa od ul. Witoszyriskiej
do ul. Poziomkowej,

14) ul. Biskupia od ul. Wojska Polskiego
do ul. Lunewil,
'15) ul. Lazienna od ul. Biskupiej,

16) ul, Olszowa od ul. Trauqutta.

BM 1 071 040

846 354,07

WPRD Sp. z o.o.

Nowa WieS

w realizacji

Zakoiczenie
pazdziemik

2016

J. Boderek-
Szymaiska
T. Celmer

15 Budowa chodnik6w
w crqgu ur.:

- Kujawskiej, Mazowieckiej, Lanieszczyzna

BM 520 000

223111,81
Lux-Dom

Woclawek

Zakoriczono

J. Boderek-

Szymanska
T. Celmer

- Bauera 70 682,19
Lux-Dom

Woclawek
Zakoriczono

- Dziewirlska 98 599,01

DROGTOM
Woclawek

Zako6czono

lo Budowa parking6w na terenie miasta
w ciqgu ul.: Szkolnej i Willowej.
ul. Wieniecka parking pzy Szpitalu

dokumentacia

BM 200 000

168 518,98

Zaklad Drogowo -

Mostowy DROI\.4OST Z
Zatemba
Lrpn0

Zakoiczono
M. Bielicki

U. Kgdziersk€

17 Pzedlu2enie ulicv Bzezinowe BM I 000 000 M. Suwala
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do polqczenia z ul. Mielgciiski
i ul, LetniEdo Jana Pawla ll
/inwestycja wieloletnia/

Dokumentacja
projektowa

99 630

Brd Mariusz Jabloiski
Woclawek

Trwa
procedura

uzysKanra

decvzii ZRID

18

Pzebudowa ul. Papie2ka od ul. Ptockiej

do ul. Zielnej
/inwestycja wieloletnia/

BM '1 000 000

M. SuwalaDokumentacja
prolektowa

22140

Proiektowanie Nadzory

Techniczne
Jan Szelqgowski

Lubien Kujawski

Trwa
procedura

uzyskania
decyzji

Srodowiskow

ei

19

Budowa ul. Papie2ka od ul. Zielne
do Al. Kazimieza Wielkiego
/inwestvcia wieloletnia/

Br\,1 1 000 000

|\,l .BielickiDokumentacja
projektowa

151 290

Biuro Projeh6w i Realizacji

lnwestyqi PROSYSTE[,1

J. Kaluba

Poznan

W trakcie
prace

projeklowe +

trwa procedura

uzyskania

decyzji

6rodowiskowei

20 Pzebudowa ul. Zachodniej wraz

z budowE kolektora deszczowegc
do zeki Lubieriki
/inwestycja wieloletnia/

Br/ 800 000

M,

UlanowskaDokumentacja
projektowa 98 400

Mbz Andler Tomczak

sp.j.
Woclawek

Trwa
pr0ce0ura

uzysKanra

decyzii ZRID

21 Budowa drogi wzdlu2 Wisly
od ul, Ogniowej do ul, Barskiej
wraz z Scie2kq rowerowq
/inwestycja wieloletnia/

BM 500 000

W trakcie
prace

Droiektowe J. Boderek-

Szymaiska
Dokumentacja

projektowa 145 140

Proj., Koszt,, Nadzor Bud.

Kom. | ogdlne Henryk

Nenc*a. Woclas/ek

Drogi wewngtzne
ll Pzebudowa dr6g wewngtznych

ul. Slroma BM 100 000

Zakonczono
prace

Droiektowe J. Boderek-
Szymaiska

Dokumentacja
projektowa 57 810

Prol., Koszl., Nadzdr Bud.
Kom. I Ogdlne Henryk

Nencka. Wloclawek

Gospodarka mieszkaniowa
23 Budowa budynku komunalnego

/inwestvcia wieloletnia/ BM 1 800 000

Prace
przygotowawcz

e
M. Rafalska

Adminiskacja publiczna

24 Pzebudowa budynk6w Uzgdu Miasta
/inwestycja wieloletnia/

Bt\4 800 000

- archiwum zakladowe pzy ul. Ptasiej
2a

262 611,24
Firma Budowlana Refit

Justyna Siedlecka
Wloclawek

w realizacji

zakoirczenie

03.'10.2016r.

E. Jaremba
Z. Kozlowski

J. N4alecki

- pzebudowa lazienek bud. ,,A" UM 214 316,87
PBP BUD-DOIV T.

LeSniarek

Bydgoszcz

w realizacji
zakonczenie
31,08.2016r,

Aoamizewsi

S. Bagdzi6sk
J. Malecki

K. Sikorski

25 Rewitalizacja kwartatu od 3-go Maja
do Tumska BM 600 000

Prace
ptzygotowawcze.

Konkurs
M. Rafalska



/inwestvcia wieloletnia/ urbanistyczno-
architektoniczny

Wykonanie
Dokumentacji

prol. wg
najlepszej pracy

konkursowej
grudziei 2016

Pozostala dzialalno56
26 Pzebudowa i zmiana sposobu

uzytkowania budynku ptzy
ul. 3-go Maja 18 we Wloclawku
na mieszkania wspomagane centrum
inkubacji ekonomii spolecznej
/inwestycja wieloletnia/

Br/ 500 000

Prace
przygotowawcz{

E. Jaremba

27 Rewitalizacja i ochrona r62norodno6ci
biologicznej ,,Ogrodu na Pompce"
w zabytkowym Parku
im. H. Sienkiewicza we Wloclawku

BM 100 000
41 17 4,25

Pracownia Architektury
i Krajobrazu ,E, Szulc

Woclawek

TrwaJE prace
prqektowe

Zakoiczenie
30.09.2016r.

lvl. Rafalska

28 Utwozenie parku na Slodowie oraz
rewaloryzacja zieleni Parku
im. H. Sienkiewicza we Woclawku

BM 100 000

89 390,25

Pracownia Architektury
i Krajobrazu .E. Szulc

Woclawek

Trwajq prace
projektowe

Zako6czenie
30.09.2016r.

M. Rafalska

Szkoly podstawowe

29 Pzebudowa pomieszczenia kuchni
stol6wki onz szatni w Szkole
Podslawowei nr 14

Brv 1 970 000

1 677 608
LUX.DOM

W realizacjl
Od 21.07 do

14,11.2016r.

lV. Rafalska
S.Bagdziirski

30 Pzebudowa Szkoly Podstawowej nr 20
- wymiana instalacji elektrycznej
wraz z instalacjq niskoprqdowq
/inwestycja wieloletnia/

BM '1 250 000

906 50'1,24

Uslugi

Telekomunikacyjne -
Roberl Kobuszewski

w trakcie
realizacji

Zakoiczenie
30,10.20'16r.

F, Wemer

31 Budowa boiska wielofunkcyjnego pzy
Szkole Podstawowei Nr 2 BM I 250 000

1 156 200
PPH GRUIX,

W trakcie
rcalizaqi

Zako|iczenie
3,10.2016r.

S, BiK

Pzedszkola
32 Budowa budynku Pzedszkola

Publicznego nr 30 wraz z
zagospodarowaniem terenu
/inwestycja wieloletnia/

Btv 5 180 961

Konsorcium
MOLEWSKI Sp.z o.o.

Woclawek

W realizacji
Termin

zakoiczenia
15.12.2016r.

J. Boderek -
Szymaiska
J. Malecki

M, Stawski
T. Sieradzka

Program dostosowania obiekt6w
pzedszkolnych do pzepis6w
pzeciwpoZarowych
PP 12

BM 200 000

Prace
pzygotowawcz(

E. Jaremba

Licea og6lnoksztalcqce
34 It/odernizacja budynku Liceum Ziemi

Kujawskiej
/inwestycja wieloletnia/

BM 7 100 000

6 378 699
Molewski Woclawek

Wyloniono
wykonawce
Zakodczenie

prac

M.

Andeejewsku

IJ



02.06.2017r.

35 Pzebudowa ll Liceum
Ogolnoksztalcqcego - wymiana
instalacji elektrycznej wraz z instalacjq
niskoprqdowq /inwestycja wieloletnia/

Bt/ 340 000

Postgpowani

e nad

wylonieniem
wvkonawcv

Adamczewsk

J. NlaleckiDokumentacja
projektowa

36 285

Biuro Uslugowe HIT
Kzysztof Hirsch

Szkoly zawodowe
36 Zabezpieczenie obiektu Zespotu Szk6l

Technicznych pzed wodE gruntowE i

wilgociA
/inwestycja wieloletnia/

Brv 510 000

380 691,78

PPHU SUPERBAU
l\4. Slusarczyk

Lipie

Zakoiczono
I etap prac.

Pzystqpiono
do ll etapu

T. Ostrowski
J. Malecki

Stol6wki szkolne
37 Budowa segmentu 2ywieniowego dla

Zesoolu Szk6l nr 3

/inwestyc.ja wieloletnia/

BM 3 940 000

2 250 000

Konsorcjum firm

ER - BRUK Wielgie

ZB MS.BUD
Woclawek

Zakohczono S. Bagdzinsk
F. Werner

T. Sieradzka
B. Fiqas

Pozostala dzialalno5i
38 Program Okna - wymiana okien

w plac6wkach o5wiatowo-
wYchowawczYch

Bt\,l| 500 000

Szkola oodslawowa nr 23
87 070,00

BROD.PLAST
Brodnica

W realizacji

Zakofrczenie
22.08.2016t.

K,

Stradowska

Zesp6l Szkol Nr 3 - bud. warsztal6w
72 477 ,97 SPECTRUM Lublin

W realizacji
Zakoiczenie
15.09.2016r,

Z, Kozlowski

Zesp6t Szk6l Samochodowych - bud.

warsztat6w

Trv'i a procedura

przetargowa na

wylonienie
wyl(onawcv

Z. Kozlowski

39 Program Dach - modernizacja pokryc

dachowvch
BM 500 000

i,4.

Andrzejewsku

Z. Kozlowski
J. Malecki

- segment ,,A" Zespol Szkol Nr 9 '109 252,99

Konsorcjum firm
INSTALTECH i

INWEST
Woclawek

Zakohczono

- Pzedszkole Publiczne Nr 13 66 860,95

ZBH l,4igbud

Obuchowski Kania

Zieminski sD. i.. Liono

Zakoiczono

- Zesp6l Szk6l Budowlanych
P.Pr. Ostrowski

Tomasz

Trwaiaprace
ozyootowawcze

40 Termomodemizacja budynk6w
uzyteczno6ci publicznej na terenie
miasta Woclawek
/inwestvcia wieloletnia/

BM 4 000 000

Adamizewsk

J. l\4alecki

S. Bagdzinsk
K,

Stradowska

) Pzedszkole Publiczne Nr 22 letao 283 354,34
BUDMONT
Woclawek

w realizacji
od 08.07d0
610,2016

2) Przedszkole Publiczne Nr 27 | elao 330 823,70
BUDMONT
Wocla$/ek

w realizacja

od 08.07d0

t4



5.12.2016

l) Przedszkole Publiczne Nr l2letaD 422 872,27
BUOMONT
Wlocla$rek

w realizacji

od22.07do
5.1 1.2016r.

1) Budynek 
"8" 

Zespol Szkol Integracyjnych Nr 1

I etap
376 9908,64

BUDI/ONT
Woclawek

W realizacji
od 22.07d0
5.11.2016

i) Budynek MOPR I etap 1 895 993,26
INSTALTECH

w realizacji

od 20.07d0
8.02.2017

i) Pzedszkole Publiczne Nr 19letao 681 340,52
INSTALBUD

Woclawek

w realizacji
od 22.07do
5122016

l) Gimnazjum nr 9 ll etap

Dokumentacja
projektowa

47 724

ZP i Realizacji

Inwestycji

M. i W. Glodek,

Wodawek

Zakoiczono
prace

pro1ektowe

3) Przedszkole Publiczne Nr 8 ll etap

Dokumentacja
projektowa

27 000

Smart Architekci

Sz. Mazurek, Wroclaw

Zakoiczono
prace

Droiektowe
J. l\4alecki

S.Bagdzinsk

)) Pzedszkole Publiczne Nr 35 lletao
Dokumentacja

projektowa

27 000

Smart Architekci

Sz. Mazurek, Wroclaw

Zakoiczono
prace

oroiektowe

0) Zespdl Szkdl Budowlanych lll etap

Dokumentacja
projektowa

70 000

'lnBud" Biuro Obslugi

Inwestycji T. lvlokwa,

Swiecie

Tmajq prace

projektowe

41 Modernizacja budynk6w wraz z
wyposa2eniem Centrum Ksztalcenia
Praktycznego we Woclawku ptzy

ul. Ogniowej 2

/inwestycja wieloletnia/

BM 1 500 000

Pr. proj. koncepqa +

projekt

150 921

Zaklad Projektowania
i Realizacji Inwestycji

M. i W, Glodek
Woclawek

Prace
prolektowe na

ukoiczeniu
S, BiK

M. Glodek

42 Adaptacja pomieszczeri ptzy

ul. Lqgskiej 20 wraz z wyposa2eniem
na Zaklad AktywnoSci Zawodowej
we Woclawku /inwestvcia wieloletnia/

BM 4 091 652

Umowa zawarta na rok

2015 - 2016
4 194 300

Przybylski

Budownictwo
Woclawek

w trakcie
rcalizaqi

Zakoiczenie
30.09.2016r.

M. Rafalska

M. Stawski
F. Werner

43 Zagospodarowanie terenu pomigdzy

ulicami Wiejskq- Zbiegniewskiej -

Konopnickiej
BM 629 300

Pr. proj, 19 987,0

Archi Size

J. Kaczorowski
Woclawek

Zakohczono
prace

pr0leKowe

Odwolanie od

decyzji

zabudowy

Pzewidywany
lermin

zakonczenia
30.11.2016r.

E, Jaremba
F. Werner

Obiekty sportowe
44 Pzebudowa i rozbudowa basenu

OSrodka Sportu i Rekreacji pzy
al. Chopina 10

/inwestycja wieloletn ial

Bt\4 2 300 000

Opinie 9 840

PFU, koncepcja 97 170

Dok. proj. 153 750

Pion Pracownia
Projektowa L6d2 -

PFU, koncepcja
Archi Size J.

Kaczorowski
Woclawek

w trakcie
rcalizacli
projekt

wykonawczy
S, BiK

Pzebudowa hali sportowo-
widowiskowei OSrodka Sportu

BM 10 000 000

I 370 692,99
Konsorcjum firm

I/OLEWSKI

W realizacji

Zakoiczenie
S. BiK

RaaF R.

_tJ



i Rekreacji pzy al. Chopina 12

/inwestvcia wieloletnia/

26 .05.2017 r . Skorupa
(nadz0r

k0nstr.+
sanit.)

i/. Czaplicki

J. N4alecki

46 Budowa boiska wielofunkcyjnego w

Zespole Szk6l Samochodowych Bt\4 475 000

426148
PHU'GRUMIX'

Budzislaw

Zakoiczono s. 8ik

Dzierzawski

F. Werner

47 Rozbudowa wielofunkcyjnego boiska

sportowego i placu zabaw pzy Szkole
Podstawowej nr 14

/inwestycja wieloletnia/

BM 380 000

Umowa zawarta na rok

2015 - 2016
908 S70

PHU 
"GRUMIX"

Budzislaw

Zakoriczono M. Rafalska
F. Werner

J,

Maciejewski
J. l/azec

48 Zagospodarowanie boiska szkolnego
pzy ZS nr B
/inwestycia wieloletnia/

BM 450 000

366 920,01

ZISiC R. Ochmanski
Woclawek

Zako6czono M,

And rzeje',Ysk.

U. Kedziersk.

BUDZET OBYWATELSKI W 2016
ROKU

49 Budowa placu zabaw i boiska
szkolnego pzy
Szkole Podstawowej nr 18

BI,,| 730 000

661 661 ,14

Konsorcjum Firm-

BUDEX Lipno

Wyloniono
wykonawce

termln
Realizacii

09.12.2016r.

Adamlzewsk

u. KQdzierskz

50 Modernizacja placu zabaw pzy
Pzedszkolu Publicznym nr 32

Bt\4 70 000

62 005

ZUSS|T Miroslaw Szok

Torui
Zakoriczono

M.

Andrzelewska

K,

Stradowska

Dokumentacja
prqektowa

7 995

USLUGI

PROJEKTOWE T.

Ostrowski, Woclawek

51 Budowa placu zabaw dla maluch6w w z
Pzedszkola Publiczneoo nr 9

BM 100 000

87 900,72

PHU.GRUI/IX'
Budzislaw

Zakoiczono M. Rafalska
N,

Stradowska

52 Budowa placu zabaw Planeta Rado6ci

Dzieciom pzy Pzedszkolu Publicznym
nrO

BM 40 000
39 999

Active Line Marcin

Taczalski
Kock

Zakohczono U,

Adamczewsk
a

N,

Stradowska

53 Budowa pawilonu dla ps6w

BM 300 000

Trwa
procedura na

wylonienie
wyKonawcy

Zakonczenie
30.12.2016r.

M. Rafalska

S. Bagdzitisk

Dokumentacja
prolektowa

13 800

Mc Studio M.

Chyliiska
Woclawek

E,ll Zagospodarowanie terenu pzy boisku

ORLIK pzy ul, Moniuszki 1

Br\/i 190 000

M. BielickiDokumentacja
projektowa

17 734,16

Mbz Andler Tomczak
sp. j Wloclawek

Trwajq prace
projeklowe

55 Budowa skweru rekreacyjnego pzy
ul. Planty

Bt\4 600 000
M,

Andrzejewsk.
Dokumentacja

prolektowa

9348

Proj,, Koszt., Nadzor
Bud. Kom. I Ogolne

Henrvk Nencka.

Trwa
proceoura na

wvlonienie

IO



Woclawek wykonawcy
Zakohczenie
30.'1'1.2016r.

56 Budowa fontanny chodnikowej
w Sr6dmie6ciu

BM 1 220 000

1 150 050
.Bzqczkowski Sp. z

0.o.

W realizacji

Zako{czenie
28.08.2016r.

S, BiK

F. Werner
R, Skorupa

57 Budowa wielopokoleniowego placu

rekreacyjnego na osiedlu ZawiSle Br/ 200 000

Prace przerwane.

Kontynuacja, zmiana
lokalizacii.

W realizacji

14. Rafalska

58 Modernizacja filii nr 10 biblioteki
osiedlowei na Michelinie

Bt\4 250 000

MK
WAI/AR Wloclawek

W realizacji
Zakonczenie

30.09 20'16r.

MK

Nastepnie sfos zabrat Prezvdent Miasta Pan Marek Woitkowski, kt6ry podziqkowaf Pani

Wiceprezydent za wielki wklad pracy w przygotowanie tej informacji oraz wszystkim

zaanga2owanym w to wydzialom urzqdu, kiedy w tak trudnym okresie, gdy nie ma jeszcze

dostqpu do Srodk6w unijnych udalo siq pozyskai wiele 6rodk6w zewnQtrznych. Jak

poinformowal Pan Prezydent obecnie prowadzonych jest ponad 60 inwestycji, nie jest to
latwy proces w sytuacji, gdy trwa proces przemodelowania Wydziatu Inwestycji tym wiqksze

slowa uznania dla Pani Wiceprezydent Magdaleny Korpolak-Komorowskiej, tym bardziej, ie
w chwili obecnej brak jest Dyrektora tego Wydzialu, podobnie jak w przypadku nadzoru nad

Przedszkolem nr 30 nie bqdzie Zadnej taryfy ulgowej przy wykonywaniu obowiqzk6w
sluibowych. Realizacja prowadzonych inwestycji jest konsekwencjq zapis6w bud2etowych,

oczywidcie pojawiajq siq niekiedy pewne problemy, niemniej jednak realizowane zadania sq

pochodnE iyczei i wniosk6w wszystkich Pafistwa radnych, sQ to inwestycje zaplanowane
przez radnych i mieszkaric6w miasta i nie ma tu miejsca na inwestycje autorstwa Prezydenta

czy Zastqpc6w. Pan Prezydent przypomniaf, ie zgodnie z informacjami przekazanymi na

poczqtku kadencji ulegta zmianie filozofia spojrzenia na miasto, niemniej jednak Pan

Prezydent docenil zaslugi poprzednik6w i to, co w6wczas w mie5cie powstalo, zrealizowano

bardzo du2e projekty z udziatem 5rodk6w unijnych, czynione sa starania, aby je
zagospodarowai chodzi o np. Centrum Kultury Browar B, obydwie przystanie na rzece Wi5le.

Niemniej jednak w chwili obecnej akcenty inwestycyjne rozio2one sq na cale miasto, o czym

Swiadczy prezentacja dokonana przez Paniq Wiceprezydent chodzi np. o Michelin - w tym
ul. Brzezinowa, ul. Zachodnia, przekwalifikowa na zostata ul. Jana Pawla poniewai
planowana jest modernizacja tej drogi w tym powstanie ciqg6w pieszo-rowerowych.

Podobnie wyglqda sytuacja z terenami na Zawi6lu chodzi o ul. Grodzkq, Lipnowskq,
inwestycje przy SP nr 8, rozwaiana jest inwestycja budowy hali sportowej przy tej plac6wce

oSwiatowej. W konkursie o96lnopolskim dotyczqcym modelowej rewitalizacji proiekt

zlo2ony przez miasto zdobyl pierwsze miejsce, pozyskano ponad 1 mln. zi. na opracowanie
dokumentacji rewitalizacji Sr6dmieicia. Jak podkre5lit Pan Prezydent wszelkie dzialania
prowadzone sa na rzecz miasta ijego mieszkaric6w, dlatego tei Pan Prezydent poprosil o

opanowanie emocji politycznych a oceny podejmowanych dziafa6 i wypelnienia
deklarowanych zobowiqzari dokonajq mieszka6cy Wloclawka podczas wybor6w. W ramach

rewitalizacji Sr6dmie(cia realizowany bqdzie budynek ad m in istracyjny, bedacy elementem
rewitalizacji, kolejno rewitalizowana bqdzie ul. Tumska. Na osiedlu Kazimierza Wielkiego
oraz przy ul. Pfockiej bqdq czynione starania majqce na celu rozw6j inwestycyjny tych
teren6w. Na zakofczenie wypowiedzi Pan Prezydent ponowil proibq do radnych o odejScie

od polityki i profesjonalne zaanga2owanie, gdyi swoje zadania stara sie On wykonywaa
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racjonalnie, gospodarnie iw oparciu o pewne zasady, ponadto Pan Prezydent poprosif o

wsp6tprace wszystkie kluby radnych przy skladaniu wniosk6w do budietu na rok 2017, ze

swej strony Pan Prezydent poinformowat, ie bqdzie chciai przeznaczyi (rodki na program

rewitalizacji zieleni miejskiej przede wszystkim w centrum miasta oraz gi6wnych szlakach

komu n ikacyjnych, kolejnym pomyslem bqdzie stworzenie wzorem innych miast Funduszu

Inicjatyw Spotecznych na aktywizacjq Srodowisk spolecznych i organizacji pozarzqdowych.

Pan Prezydent poprosil radnych o zaakceptowanie zmian bud2etowych, kt6re bqdq
procedowane podczas obecnej sesji Rady Miasta, poniewai sq one niezbqdne do realizacji

zadafi tak2e autorstwa radnych, o ile zaproponowane zmiany nie uzyskajq akceptacji
w6wczas czqdi inwestycji niestety nie bqdzie mogla zostai zrealizowana w roku bieiqcym.

Po zakoriczonej wypowiedzi przez Prezydent Miasta, Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Jarosfaw Chmielewski ogtosil 10 minutowa przerwQ w obradach.

Przerwa w obrodoch

Wznowienie obrod po przerwie

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarosfaw Chmielewski stwierdzii, 2e przedstawiona

informacja na temat inwestycji winna byi informacjq na temat realizacji wydatk6w
majqtkowych, poniewa2 wiqkszoSi zadari nie stanowi inwestycji, lecz sa to remonty. Pan

Przewodniczqcy odni6sl siq do zadania dotyczqcego budowy budynku komunalnego, kt6rego
wartoii przewidziana jest na kwotQ 1.800 ty6. zl. pytajqc, dlaczego nic siq nie dzieje w
zakresie tego zadania i kiedy nastqpi rozpoczqcie inwestycji. Nastqpnie Przewodniczecy Rady

poruszyl kwestiq rewitalizacji kwartafu od ul. 3-go Maja to ul. Tumskiej oraz poprosif o
wyjaSnienie czy zostanA uwzglqdnione propozycje wypracowane przez Komisjq dorainq,
ponadto odni6sl siq do inwestycji zwiqzanej z Przedszkolem nr 30 oraz watpliwoSciami, jakie

powstaly w zwiqzku z przerwaniem inwestycji oraz kolejnymi kosztami zwiqzanymi z iej
dalszq realizacjq, kt6rej koszt ksztattowai siq bqdzie na poziomie ok. 8-9 mln. zl. w stosunku

do pierwotnie zakladanego w wysoko6ci 5 mln. zl. a zatem skqd takie rozbieino6ci. Ostatnim
zagadnieniem, kt6re poruszyf Przewodniczqcy Rady byla budowa fontanny chodnikowej w
(r6dmieiciu, termin jej realizacji planowany byl na dzieri 28-08-2016, z jakiego powodu

firma realizujqca roboty nie dotrzymafa terminu zakoriczenia prac orcz czY podczas

oglaszania przetargu wziqto pod uwagq wszelkie warunki realizacji zadania w tak kr6tkim
terminie, zatem czy inwestycja bqdzie aneksowana czy tei zostana naliczone kary umowne
za niedotrzymanie terminu realizacji.
Radnv Damian Chelminiak w swojej wypowiedzi zwr6cil uwagq, ii przedstawiona informacja
w wielu przypadkach zbyt szumnie nazwana jest inwestycjami, zdaniem Pana radnego sq to
roboty remontowe lub zadania wlasne gminy, ponadto Pan radny odni6sl siq r6wnie2 do,
jakoici rob6t zatoczek parkingowych, kt6re nazwano parkingami ponawiajqc pro6be o
remont parkingu przy ul. Plockiej, programu ,,Okna", kt6ry jest kontynuacjq, nie za6

inwestycjE, poza tym Pan radny poprosil o informacjq na temat przej6cia na ul. Radosnej
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szczeg6lnie o sens wydatkowania 6rodk6w na dokumentacjQ technicznE w sytuacii braku

odpowiedzi ze strony PKP, ponadto zapytal o przebudowe przejScia na ul. Kaliskiej oraz

przebudowq ul. Teligi i rozbudowq budynku archiwum przy ul. Ptasiej.

Radnv Krzvsztof Kukucki stwierdzif, i2 przedstawiona prezentacja przypominala prezentacjq

remont6w bie2qcych, kt6re sq nieodzowne dla miasta, a nie zadai inwestycyjnych, kt6rych

w poprzedniej kadencji byto bardzo duio, Pan radny podzielil poglqd przedm6wc6w, ie
zadania zawarte w przedstawionej informacji bardziej przypominajq remonty bie2qce ni2

zadania inwestycyjne. Ponadto Pan radny wspomnial o wnioskach bud2etowych skladanych
w roku minionym przez Klub SLD do bud2etu roku bie2qcego, kt6re obecnie w pewnym

stopniu sE realizowane przez ekipq rzqdzqcq szkoda jedynie czasu, kt6ry uplynql i

wczeSniejszego braku realizacji zgtaszanych postulat6w radnych. Pan radny odni6si sie takie
do inwestycji dotyczqcej zagospodarowan ia terenu u zbiegu ulic 3-go Maja iTumskiej, na

kt6rej ma powstad budynek urzqdu mimo innych sugestii w tej kwestii Komisji Dorainej oraz
radnych Rady Miasta, jest to typowy przyklad inwestycji forsowanej wylqcznie przez

Prezydenta Miasta. Pan radny poprosil o informacje na temat zadania dotyczqcego

termomodern izacji Gimnazjum nr,9 jako obiektu oiwiatowego, Zakladu Aktywizacji

Zawodowej izlokalizowanego w budynku przylqcza energetycznego o ile siq tam znajduje
ponadto czy w zwiqzku z realizacjq tej inwestycji doszlo do zajqcia komorniczego w UM w
wysokoSci 900 ty6. zl. oraz jak wyglqdai bqdzie platno6i dla nowego wykonawcy w zwiqzku z

tE sytuacja, z kt6rej wynika,2e samorzqd zaplaci dwukrotnie. Ponadto Pan radny zapytal czy

naliczone zostaly kary gwarancyjne wykonawcy hali sportowej w ZS nr 10 przewidziane w
umowie w wysoko6ci 2 mln. zl.
Radnv Dariusz Wesolowski podobnie jak przedm6wcy potwierdzii, 2e w niekt6rych
przypadkach realizacja inwestycji miejskich jest procesem remontowym, modern izacyjnym,
a nie inwestycyjnym. Niemniej jednak Pan radny poprosii o wyjasnienie zapisu dotyczqcego
programu funkcjonalno-u2fkowego AL. Kr6lowej Jadwigi w wysokoSci ponad 48 ty6. zl.

Ponadto Pan radny odni6sl sig r6wniei do zadari na ul. Kaliskiej i ul. Teligi i zaplanowanych
zerowych (rodk6w finansowych na tych zadaniach, zapytaf tak2e jak naleiy rozumied zapisy

dotyczqce programu przebudowy dr6g gminnych i program utwardzania dr6g gminnych, w
obydwu przypadkach nastqpito powielenie tych samych ulic objqtych programami, a zatem
jak nale2y interpretowai te zapisy. Ponadto Pan radny poprosil o wyjaSnienie zagadnienia

dotyczqcego prac inwestycyjnych na ul. Olszowej w tym budowy chodnik6w wylqcznie po
jednej stronie ulicy, Srodk6w przeznaczonych na budowq pawilonu dla ps6w w Miejskich

Schronisku oraz terminu zakoriczenia budowy fontanny na Starym Mie6cie.
Radnv Janusz Debczvriski podziqkowal Pani Magdalenie Korpolak-Komorowskiej ZastQpcy

Prezydenta Miasta za profesjonalnq i szczeg6iowq informacjq. Pan radny w swojej
wypowiedzi zwr6cit uwagq na inwestycje dotyczqce ulic Zachodniej i Brzezinowej oraz
pofqczenie DK nr 91 z ul. Promiennq a takie zaplanowane przejdcie podziemne pod torami
zamiast kladki na ul. Toruriskiej wskazany bylby tak2e monitoring przy okazji tej inwestycji.
Pan radny zakwestionowal stwierdzenie Prezydenta Miasta, ii realizuje On inwestycje
zgfoszone przez radnych, nie jest to prawdq, na co wskazujq przesuniqcia bud2etowe
Srodk6w finansowych i terminy realizacji propozycji zgiaszanych przez Kluby czy radnych.
Wszyscy powinni dzialai na rzecz miasta a decyzje powinny byd podejmowane w spos6b
racjonalny bez wzglqdu na poglqdy polityczne.
Radnv Rafal Sobolewski odni6sl siq do wypowiedzi radnego Kukuckiego izwr6cil uwagq na

fakt, ii naleiy wykorzystad dzialania, kt6re deklaruje Prezydent Miasta imaksymalizowai
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wnioski do budietu w przypadku przyszlych inwestycji, aby po ich zrealizowaniu przez

Prezydenta nie zarzucad, i2 sa one ile prowadzone
Radna Olga Krut-Horonziak podziqkowala Pani Wiceprezydent Earbarze Moraczewskiej oraz
Pani Wiceprezydent Magdalenie Korpolak-Komorowskiej za spotkanie z Paniq radnq i

rozmowQ na temat inwestycji bie2qcych i przyszlych. Pani radna w imieniu mieszka6cow
podziqkowala Prezydentowi za realizacjq zadania dotyczqcego ul. Parkowej oraz ul.

Paprociej, o kt6rq wiele lat dopominali siq mieszkaicy, dochodzq to tego takie i inne ulice
wyszczeg6lnione w przedstawionej informacji - iest to sytuacja bardzo zadawalajqca i

wskazujqca na realizacje oczekiwari mieszkaic6w. Zdaniem Pani radnej sq jeszcze inne

bardzo waine potrzeby w tym gospodarka komunalna i mieszkaniowa, kt6ra winna stai siq

priorytetem samorzqdu miasta a zostala pominiqta, w zwiQzku z tym Pani radna zwr6cifa

uwagq na niezwyklq potrzebe budowy mieszka6 czynszowych, kt6re sa bardzo czQsto

mylone z mieszkaniami socjalnymi wyja6niajqc przy tym r6inicq, jaka istnieje pomiqdzy tymi
zagadnieniami. G16wnq przyczynE budowy mieszkaf czynszowych jest zahamowanie
odptywu mtodych ludzi z naszego miasta, kt6rych nie stai na pierwsze mieszkanie ijest to
pomoc miasta w procesie usamodzieln ien ia sie tej grupy ludzi, kt6ra rozpoczyna swoja
drogg 2yciowq.

Radna Asnieszka Chmielewska stwierdzita, ie osiedla miasta rozwijaly siq w spos6b

nier6wny w zwiqzku z tym wystQpujq r6ine potrzeby, kt6re definiowane sq, jako inwestycje i

jako remonty imodernizacje, niemniej jednak bez wzglqdu na ich nazwy sq to zadania

realizowane zgodnie z potrzebami mieszkaric6w i moZliwoiciami samorzqdu isq widoczne
na terenie calego miasta, na co wskazafa Pani radna. Pani radna podziqkowafa takie Pani

Wiceprezydent Magdalenie Korpolak-Komorowskiej za zaangaiowanie iwsp6lpracq.
Prezvdent Miasta Marek Woitkowski odni6sl siq do wypowiedzi radnych nie wdajac siq w
polemikQ, co jest inwestycjq a co jest remontem, nie ma w tym szczeg6lnego podzialu

niemniej zwr6cil uwagq, i2 Pan radny Krzysztof Kukucki w poprzednich dw6ch kadencjach
nie mial w tej kwestii wqtpliwoici natomiast Panu radnemu Chefminiakowi Pan Prezydent
polecil zapoznanie siQ z definicjq procesu inwestycyjnego. Pan Prezvdent Miasta
podziqkowal za wszelkie cenne uwagi radnych, odnoszqc siq do tematu budynku
admin istracyjnego wyjadnil, 2e ceni sobie model wypracowany przez KomisjQ Doraina
powolanq do zagospoda rowan ia terenu na Starym Miefcie, jest ogloszony konkurs na

koncepcjq zagospodarowania, zdaniem Pana Prezydenta niewlaSciwym jest mieszanie

funkcji budynku, je2eli ma byd to budynek administracyjny to w petni ma on spelniai takq
rolq, bez przeksztalcania w budynek administracyjno-komu nalny. Ponadto w tym miejscu
usytuowany zostanie najprawdopodobniej budynek Starostwa Powiatowego, w kt6rym
mie6cii siQ bqdzie geodezja, w tym celu zostanq odsprzedane 2 dzialki, bqdzie mialo to
wplyw na rewitalizacjq tego kwartatu. Zdaniem Pana Prezydenta na terenie miasta istnieiE

inne miejsca do lokowania na ich terenie mieszkafi komunalnych. Pan Prezydent Miasta

wyjasnil,2e w kwestiach zwiqzanych z pytaniami na temat inwestycji miejskich odpowiedzi
na pytania radnych udzieli Pani Wiceprezydent Magdalena Korpola k-Komorowska natomiast
w sprawach zwiqzanych z budownictwem komunalnym odpowiedzi udzieli Pani

Wiceprezydent Monika Berger, jako osoba nadzorujEca pion komunalny oraz szefowa

komisji powolanej do spraw wypracowania koncepcji w zakresie mieszka6 komunalnych.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Magdalena Ko.pola k-Komorowska wyjaSnila, 2e bez

wzglqdu na nazewnictwo, co jest inwestycjQ, remontem czy tei modernizacjq realizowane sq

takie zadania, o jakie proszq mieszkaicy Wloclawka, dla przykladu Pani Wiceprezydent
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wskazafa wykonanie ciAg6w dla pieszych na ul. Kujawskiej. Odpowiadajqc na zagadnienia
poruszane przez radnych Pani Wiceprezydent wyja6nila, ie w przypadku Przedszkola nr 30

kosztorys wyceniajqcy inwestycjq przyjqty do wyszacowania warto6ci zam6wienia stanowif
kwotq ponad 9 mln. zl. W postqpowaniu przetargowym wziqlo udzial 8 firm a zto2one oferty
oscylowaty w granicach od 7 do 8 mln. zt., komisja wybrala najkorzystniejszq ofertq, gdyi
cena odgrywa du2q rolq przy wyborze oferty. Dokonano platno6ci firmie realizujqcej w
wysoko6ci ponad 3 mln. zl. Umowa podpisana z nowym wykonawcq stanowi kwotq
5.191.599, 34 zl. Jak wyja6nila Pani Wiceprezydent ka2de odstapienie od umowy pociEga za

soba du2e ryzyko, dla nowego wykonawcy dotyczy to okresu gwarancji irqkojmi. W chwili
obecnej kwota na tym zadaniu wynosi 8,5 mln. zl., odstepuiEc od umowy z poprzednim

wykonawcq naliczono stosowne kary umowne, systematycznie kosztorysowane sa te prace,

kt6re zostaly wykonane nierzetelnie i niezgodnie ze sztukq budowlanq, jest to kwota ponad

1,5 mln. zl. lecz nie sa to wszystkie wyszacowane prace. Koszty stanowiace roszczenie bQda

dochodzone na drodze sEdowej. W sprawie fontanny chodnikowej na Starym Rynku Pani

Wiceprezydent wyjainila, 2e termin zakoiczenia rob6t przewidziany byl na dziei 28 sierpnia

br. biorqc pod uwage technologiq wykonania iwylewania plyty 2elbetowej pojawity siq wody
gruntowe izapuszczone zostaly igtofiltry, w zwiqzku z tym o kilka dni bqdzie aneksowana
umowa z wykonawcq, natomiast ponad to bqdq naliczane stosowne kary umowne za

nieterminowe wykonanie zam6wienia. Natomiast parking na ul. Willowej jest zakoriczony,

lecz nieodebrany, taka uwaga zostata wpisana w protok6f odbioru do usuniqcia przez

wykonawcq rob6t. W przypadku przejicia przy ul. Radosnej jak wyjasnifa Pani

Wiceprezydent wykonanie badari przez PKP nie skutkuje brakiem moiliwoici wykonania

inwestycji, projektant bqdzie wsp6lpracowal z PKP, aby dokumentacja wykonana zostala

zgodnie z zaloieniami PKP z uwagi na usytuowanie przej6cia pod ich gruntami. W przypadku

ul. Kaliskiej i ul. Teligi - sa to inwestycje, kt6re zostafy wyzerowane na poprzednich sesjach 2

uwagi na to, 2e nie bQdE realizowane w roku bieiqcym. Gimnazjum nr 9 jest ujqte w drugim
etapie wniosku o dofinansowanie na termomodernizacjq ibqdzie budynkiem odwiatowym
do trwaloici obiektu. Przylqcze energetyczne dla Zakladu Aktywizacji Zawodowej - w
momencie wystQpowania o pozwolenie na budowe warunkiem byfo pozyskanie warunk6w
technicznych od energooperatora gdy2 wykonanie przylqcza do granic dzialki leiy po stronie
Energii, uzyskano w6wczas warunki na wfqczenie siq do sieci transformatorowej przy

Fabryce Wika, nie jest to blqd Urzqdu, najprawdopodobniej Energetyka nie wiedziala, ie
transformator nie stoi na ich gruntach, lecz na gruntach Fabryki Wika inie uzyskano zgody,

na skorzystanie z tego przyfqcza. W zwiqzku z tym Energetyka poszukiwala innego miejsca

skqd przylqcze zostanie wykonane, do 20 wrzeinia br. sprawa zostanie rozstrzygnieta a

przylqcze bqdzie poprowadzone od transformatora znajdujqcego siq przy ZST. Z przepis6w

prawa wynika, 2e przylqcze wykonuje Energetyka a nie Urzqd stad ten problem.

Odpowiadajac na zagadnienie dotyczace zajqd komorniczych Pani Wiceprezydent
poinformowala, ie te kwestie wyja6ni z Paniq Skarbnik iw6wczas udzieli odpowiedzi, w
przypadku hali sportowej przy ZS nr 10 Pani Wiceprezydent wyjadnila, ie naliczone zostaty
kary umowne dla wykonawcy zadania inwestycyjnego w kwocie ok.2 mln. zl. ijest to
roszczenie wobec wykonawcy. W przypadku AL. Kr6lowej Jadwigi - Ustawa Prawo
zam6wieri publicznych dopuszcza szacowanie i realizacjq inwestycji na podstawie
dokumentacji projektowej i kosztorysu lub na podstawie programu funkcjonalno-
uiytkowego, do zabezpieczenia wiaduktu w ciEgu Al. Kr6lowej Jadwigi zostat wykonany
program fun kcjona Ino-uiytkowy bqdqcy podstawq ogloszenia przetargu w trybie
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,,Zaprojektuj i buduj", dlatego tei nale2y w taki spos6b dostosowai obiekt by m6gl on zostai
przekazany do PKP stad ten tryb. Jak poinformowala Parii Wiceprezydent inwestycja na ul.

Olszowej nie zostala odebrana, chodnik po drugiej stronie od wewnQtrznej drogi do Pl.

Kolanowszczyzna zostanie wykonany natomiast chodnik, kt6ry zlokalizowany jest przy

zatoce postojowej nie znajduje siq na gruntach bqdqcych wlasno6ciq miasta, w czesci

znajduje siq na gruntach sp6ldzielni mieszkaniowej, dlatego nie mo2na realizowai inwestycji
na gruntach nale2qcych do innych podmiot6w. Przebudowa dr6g gminnych stanowi dwa

zadania inwestycyjne, kt6re sq komplementarne, czyli w ramach utwardzania d16g

gruntowych wykonywany jest pierwszy etap, - czyli podbudowa, natomiast w ramach

zadania przebudowy dr6g gminnych realizowane sq naktadki bitumiczne. Dlatego te2 drogi z

programu utwardzania pokrywaj siq z drogami gminnymi.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Monika Berser poinformowala, 2e opinia wypracowana
przez zespolu ds. budownictwa mieszkaniowego zostata przedstawiona Prezydentowi

Miasta w miesiqcu lipcu br. Zaktada ona pozyskiwanie nowych lokali mieszkalnych zar6wno
poprzez wykup na wtoclawskim rynku mieszkaniowym mieszkari od developer6w jak i

budowq nowych mieszkah finansowanych poprzez BGK w formule PPP bqdi tei czqiciowo
ze 6rodk6w wlasnych pochodzqcych z budietu miasta. Kolejnq sprawE jest zatrzymanie
postQpujEcego procesu degradacji stanu technicznego istniejEcego zasobu mieszkaniowego
poprzez racjonalne prowadzenie remont6w i inwestycji w zwiqzku z tym proponuje siq

zabezpieczenie w bud2ecie miasta w latach kolejnych przynajmniej 1% budietu na powy2sze

cele. W kwestii budownictwa mieszkaniowego proponuje siq kilka dziafek, jednq z propozycji
jest Celulozowa - jest to ok. 3,5 hektara, mo2e tam powstai ok. 600 mieszkaf. W pierwszym

etapie proponuje siq 2 dzialki zabezpieczone na powyisze zadanie, moie tam powstaa ok.

450 mieszkai czynszowych, czyli z odroczonym doj5ciem do wtasno6ci. Kolejnq propozycjq

sq dzialki w Sr6dmie5ciu przy ul. Tumskiej, 3 jako budynek czynszowy z dojfciem do

wfasnoici, ul. Tumska 13 iTumska 15 prace dotyczEce uregulowari prawnych tych dzialek sq

na ukoiczeniu. Dzialkq, kt6ra moie zostai rozwaiona na ww. cele.iest dziatka u zbiegu ulic
Zwiqzk6w Zawodowych i Stod6lnej sE tam zlokalizowane 4 dzialki z przeznaczeniem pod

budownictwo czynszowe w polqczeniu z lokalami uslugowymi, co mogfoby spowodowai
oZywienie tej czq5ci miasta.

Ad.5
Projekt uchwaty w sprawie wyraienia zgody na przystQpienie Gminy Miasto Wloclawek do
projektu pn. ,,lnvest in Bit CIW 2. Promocja potencjalu gospodarczego oraz promocja

atrakcyjno5ci inwestyryjnej miast prezydenckich wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego",
wsp6tfinansowaneto w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

Projekt uchwaly om6wila Pani Alicja Dworzariska Dyrektor Wydzialu Rozwoju Miasta

informuj4c,2e projekt pn.,,,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjafu gospodarczego oraz
promocja atrakcyjnoSci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwa Kujawsko -

Pomorskiego" realizowany bqdzie w partnerstwie zawartym pomiqdzy Wojew6dztwem
Kujawsko-Pomorskim oraz miastami: Torui, Bydgoszcz, Grudziqdz, Inowroclaw i

Wloclawek. Liderem projektu bqdzie Wojew6dztwo Kujawsko - Pomorskie. Celem projektu
jest zwiqkszenie rozpoznawalnoici wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego na mapie Polski i
Europy, jako miejsca o wysokim potencjale inwestycyjnym oraz budowq marki gospodarczej
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wojew6dztwa. Ponadto, projekt ma na celu zwiqkszenie potencjalu regionalnej gospodarki

tak, aby efektywnie konkurowala na rynkach m iqdzynarodowych. Celem projektu jest

r6wnie2 promowanie naszego regionu w spos6b, kt6ry pozwoli na pozyskanie nowych
inwestor6w, kt6rzy zainwestujq w miastach: Bydgoszcz, Toru6, Grudziqdz, lnowroclaw i

Wioclawek. Szacunkowa warto6i calego projektu wynosi 8.386.690,16 PLN. Wysoko5d

dofinansowania z EFRR wynosi 85%. Wydatki odpowiadajqce udzialowi Gminy Miasto
Wtoclawek w projekcie ksztattuje siq na poziomie 849.736,35 PLN, w tym wklad wlasny
(15%) wynosii bQdzie 127.460,46 PLN. Projekt realizowany bqdzie w latach 2016 - 2018.
zakres projektu Gminy Miasto Wloclawek obejmie m.in: udzial w targach tj. MIPIM w
Cannes, Expo Real w Monachium, Transport Logistic w Monachium iCemat w Hannoverze,
przygotowanie filmu promocyjnego, kt6ry bqdzie wykorzystywany podczas wyjazdow
targowych jak r6wniei podczas dzialai promocy.jnych np. poprzez umieszczenie na stronach
spofeczno6ciowych, Ponadto w ramach projektu planowana jest og6lnopolska emisja 30
sekundowego spotu promocyjnego ka2dego z partner6w. W6r6d dziatai przewidziano

r6wnie2 og6lnopolskq kampaniq w prasie bran2owej, wykonanie material6w informacyjno -

promocyjnych, kampaniq bilbordowq oraz organizacjQ we Wloclawku konferencji o
wymiarze ponad regionalnym. Majac na uwadze wymierne korzydci dla Wloclawka
wynikajqce z projektowanej szerokiej kampanii promocyjnej realizowanej przez caly region
przy !5o/o udziale 6rodk6w wlasnych w calo(ci koszt6w, zasadnym jest przystEpienie do
projektu przedmiotowej uchwaly.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowy projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta. Z opinia w tej sprawie zapoznaf radnych Wiceprzewod niczqcy
Komisji radny Jacek Bulawa.

PrzewodniczAcy RadV Miasta radny Jarosiaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Krzvsztof Kukucki na wstqpie swojej wypowiedzi odni6sl siq do nazwy projektu Bit
City, kt6ry w poprzednich latach dotyczyl poleczenia komunikacyjnego pomiqdzy Bydgoszczq
a Toruniem i naleiy rozumied, ie obecnie nastEpita kontynuacja tego projektu z

pominiqciem po raz kolejny miasta Wloclawek w zwiqzku z tym Pan radny zaapelowaf, aby w
rozmowach prowadzonych z Urzqdem Marszalkowskim zwr6cono uwage na to, ie
Woclawek r6wniei zasluguje na uwzglqdnienie w projekcie, tak2e w jego nazwie. Pan radny
wyrazif uznanie,2e samorzqd pozyskuje Srodki unijne np. na projekt modelowej rewitalizacji
miasta. Natomiast Pan radny stwierdzil, 2e promowanie miasta pod wzgledem
inwestycyjnym jest n iewystarczajace, co skutkuje wyralnym brakiem efekt6w. Pan radny
zapytal o rezultaty podpisanego przez Prezydenta Miasta listu intencyjnego podczas

spotkania w Toruniu z przedsiqbiorcami na temat podjecia dziafai inwestycyjnych w
mieScie, kt6re skutkowai powinny utworzeniem nowych miejsc pracy dla mieszkaric6w
miasta, o czym m6wit w kampanii wyborczej Pan Prezydent.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal czy wyjazdy na targi
promujqce nasze miasto bqdq ograniczai sie jedynie do wycieczki turystycznej czy tez
przyczynie siq do pozyskania potencjalnych inwestor6w.



Dvrektor Wvdzialu Rozwoiu Miasta Pani Alicia Dworzafiska odnoszqc siq do kwestii
poruszanych przez Pan6w radnych wyja6nila, 2e wyjazdy na targi, kt6re majq na celu
popularyzacjq miasta nie oznaczajq w praktyce, i2 niebawem inwestorzy obecni podczas

targ6w bqdq odwiedzai miasto w celu lokalizacji swoich inwestycji i bqdzie to efektem
pobytu na targach. Na targach bywa siq po to, aby byi zauwa2onym, by m6c siq pokazai, ie
siQ istnieje na gospodarczej mapie regionu, stqd potrzebne sq wsp6lne promocje. Duie
miasta nie potrzebujq wsp6lnej promocji, wystawiajE one na targach bardzo duie stoiska -
wiqksze ni2 stoisko regionu naszego wojew6dztwa, poniewai posiadajq znaczne Srodki

finansowe na taka promocjQ, co nie oznacza, ie bqdzie to skutkowalo natychmiastowym
pozyskaniem inwestor6w. Jak poinformowaia Pani Dyrektor niewyobraialnym bytoby, aby w
targach promujEcych region uczestniczyly mniejsze miasta bez udziafu naszego miasta tylko
z tego wzglqdu, 2e taki wyjazd nie poskutkowal pozyskaniem inwestor6w. W chwili obecnej
prowadzonych jest szereg rozm6w z potencjalnym inwestorami inaleiy miei nadziejq, ie
przyniosq one wymierne korzy6ci miastu. Inwestor, z kt6rym podpisany zostaf list intencyjny,
o kt6rym wspomnial Pan radny Kukucki odlo2yl na I kwartal 2017 decyzjq o podjqciu

dalszych dzialari inwestycyjnych. Jest prowadzonych wiele rozm6w na temat lokalizacji
inwestycji, niemniej jednak tylko czqii tych rozm6w skoriczy siq podjqciem decyzji o
zainwestowaniu we Wloclawku z 162nych powod6w.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zasugerowal, aby na sesji Rady

Miasta przedstawiona zostala informacja o efektach pozyskiwania inwestor6w w zwiqzku z

udzialem na targach, kosztach, jakie zostaty w zwiqzku z tym poniesione przez miasto oraz
jakie osoby uczestniczyty w rozmowach z inwestorami, .iakie to byly podmioty oraz jakie sq

efekty takich rozm6w. Informacje tego rodzaju wskazane sq przy podejmowaniu tego
rod zaju uchwat.
Wobec wyczerpania zgtoszefi do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta
poddal pod glosowanie przyjecie projektu uchwaty w sprawie wyra2enia zgody na
przystqpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu pn.,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja
potencjatu gospodarczego oraz promocja atrakcyjnoici inwestycyjnej miast prezydenckich
wojew6dztwa Kujawsko - Pomorskiego", wsp6lfinansowanego w ramach Regionalnego
Programu Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

W wvniku glosowania przeorowadzonego w obecnojci 24 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvjlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvm

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczacy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala
podjeta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zatqcznik do protokolu.

Ad.6
Projekt uchwaty w sprawie przystQpienia do sporzqdzenia
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru
ulicami: Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego terenem Parku im.
Wojskowq, Barskq, Leinq, Okrqinq, Alejq Chopina i ulicq Okrzei.

miejscowego planu
poloionego pomiqdzy

Wl. tokietka, ulicami:

Pani Jolanta Staiczak
ie na podstawie art. 14

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonata
Dyrektor Wydziafu Urbanistyki i Architektury, kt6ra poinformowata,



ust. 5 ustawy z dnia 27 marca 2003r. o planowaniu i zagospoda rowan iu przestrzennym,

Prezydent Miasta Wioclawek dokonal szczeg6lowej analizy i oceny zmian w
zagospodarowan iu przestrzennym oraz zasadnoici sporzqdzenia miejscowego planu

zagospodarowa n ia przestrzennego miasta Wlocfawek dla obszaru pofo2onego pomiqdzy

ulicami: Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego, terenem Parku im. Wl. tokietka, ulicami:
Wojskowq, Barskq, LeSnq, Okrq2nq, Alejq Chopina iulicq Okrzei. Celowoid sporzqdzenia
miejscowego planu potwierdza Uchwala Nr XXI/74/2O[6 Rady Miasta Wloctawek z dnia 23

czerwca 2016r. w sprawie aktualnoici ,,Studium uwarunkowad i kierunk6w
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek" oraz miejscowych plan6w
zagospodarowania przestrzen ne go" . 7 w/w uchwaty wynika, ie wiqkszo6i miejscowych
plan6w objqtych granicami sporzqdzenia miejscowego planu utracita aktualno6i z uwagi na

zmianq przepis6w ustawy o wspieraniu ustug i sieci telekomu nikacyjnych, prawa wodnego
oraz rozporzEdzeri w sprawie strefy ochronnej ujqcia w6d podziemnych ,,Krzywe Blota" we
Wloclawku. Ponadto, analiza zfo2onych wniosk6w potwierdzila potrzebq zmiany

obowiqzujqcych, w tym objQtych uchwaiq miejscowych plan6w. Wskazane tereny stanowiq
obszar, dla kt6rego Studium uwarunkowafi ikierunk6w zagospodarowania przestrzennego

miasta Wloclawek przyjete Uchwalq Nr lO3/Xl/2OOi Rady Miasta Wlociawek z dnia 29
paidziernika 2007r. okre5la politykq gminy, jako: ,,obszary mieszkalnictwa budownictwa
wieforodzinnego", ,,obszarv mieszkalnictwa z dominujqcym budownictwem
jed norodzin nym" , ,,obszary usfugowe", ,,parki miejskie" oraz uklad istniejqcych d169:

gf6wnej ruchu przyspieszonego, zbiorczych, lokalnych idojazdowych. Ponadto w obszarze

objqtym sporzqdzeniem planu znajdujq siq obiekty wpisane do gminnej ewidencji zabytk6w.
Projekt miejscowego planu zagospodarowa nia przestrzennego sporzqdza siQ po

stwierdzeniu, 2e nie narusza on ustalef studium. Obszar objqty propozycjq sporzqdzenia
miejscowego planu zostai przedstawiony na zalqczniku graficznym nr 1do niniejszej
uchwaly. 096lna powierzchnia teren6w ob.iqtych projektem planu wynosi ok.58,2 ha. W
wiqkszo3ci sE to tereny bqdqce wfasnoSci4 os6b fizycznych i prawnych. Przeprowadzona
analiza potwierdza koniecznoii opracowania miejscowego planu dla wnioskowanych
zamierzeri inwestycyjnych wraz z okre3leniem warunk6w ksztattowania zabudowy i

infrastruktury technicznej. Jednoczeinie ze sporzqdzeniem miejscowego planu wiq2e siq
konieczno(d realizacji zadari publicznych, kt6re zostanE przewidziane w projekcie planu. Na
podstawie art. 20 ust.1 cytowanej wy2ej ustawy o planowaniu i zagospodarowan ia

przestrzennym, plan miejscowy rozstrzyga o sposobie realizacji inwestycji z zakresu

infrastruktury technicznej, kt6re nale2q do zadari wlasnych gminy oraz rozstrzyga o zasadach
ich finansowania, zgodnie z przepisami. Niezale2nie od skutk6w ekonomicznych
wynikajqcych z ustalef planu, przewidywane koszty opracowania miejscowego planu

zagospoda rowania przestrzennego wyniosq ok.40 tys. zl izostana sfinansowane z bud2etu
gminy. Zgodnie z dyspozycjq art. 14 ust. 1i4 ustawy o planowaniu izagospodarowaniu
przestrzennym o przystqpieniu do sporzqdzenia miejscowego planu rozstrzyga rada gminy
poprzez podjQcie uchwaty.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozwywnie zaopiniowala Komisja Bud2etu, Rozwoju i

Promocji Miasta w imieniu, kt6rej opiniQ przedstawif Wiceprzewodn iczqcy radny Jacek

Bufawa.
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Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeri do zabrania glosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddal
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przystapienia do sporzqdzenia
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wiociawek dla obszaru
polo2onego pomiqdzy ulicami: Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego terenem Parku im. Wi.
tokietka, ulicami: Wojskowq, Barskq, Le6nq, Okrq2nq, Alejq Chopina iulicq Okrzei.

W wvniku glosowania orzeorowadzonego w obecnoici 24 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv5lnie przv braku slos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

!-s
W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, 2e uchwala zostafa
podjeta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwafa - zalqcznik do protokolu.

Ad.7
Projekt uchwaly w sprawie przystepienia do sporzQdzenia miejskiego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie
ulic Stod6lnej, Potnej, zytniej pomiqdzy ulicami: Okrqinq, tqgskq, Skladowq, Celulozowq,
Zagajewskiego, ponownie Celulozowq, Barskq i Wojskowq.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala r6wniei Dyrektor Wydzialu Urbanistyki i

Architektury Pani Jolanta Stariczak informujqc, 2e na podstawie art. 14 ust. 5 ustawy z dnia
27 marca 2003r. o planowaniu i zagospodarowan iu przestrzennym, prezydent Miasta
Wloclawek dokonat szczeg6lowej analizy i oceny zmian w zagospodarowan iu przestrzennym
oraz zasadno6ci sporzqdzenia miejscowego planu zagospoda rowa nia przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru polo2onego w rejonie ulic Stod6lnej, polnej, Zytniej, pomiqdzy
ulicami: Okrqinq, tqgska, Skladowq, Celulozowq, Zagajewskiego, ponownie Celulozowq,
Barskq i Wojskowq. Celowoii sporzqdzenia miejscowego planu potwierdza Uchwala Nr
XXI/74/2OI6 Rady Miasta Wloclawek z dnia 23 czerwca 2016r. w sprawie aktualno6ci
,,Studium uwarunkowai ikierunk6w zagospodarowan ia przestrzennego miasta Wloclawek,,
oraz miejscowych plan6w zagospodarowania przestrzenneg o" . Z w /w uchwaly wynika,2e
wiqkszoid miejscowych plan6w obiqtych granicami sporzqdzenia miejscowego planu utracifa
aktualnoid z uwagi na zmianq przepis6w ustawy o wspieraniu uslug i sieci
tefekomun ikacyjnych, prawa wodnego oraz rozporzqdzeri w sprawie strefy ochronnej ujqoa
w6d podziemnych ,,Krzywe Blota" we Wloctawku. Ponadto, analiza zloionych wnioskow
potwierdzifa potrzebq zmiany obowiqzujEcych, w tym objqtych uchwalq miejscowych
plan6w. Wskazane tereny stanowia obszar, dla kt6rego Studium uwarunkowaf i kierunk6w
zagospoda rowan ia przestrzennego miasta Wloclawek przyjete UchwalE Nr IO3/XI/2OO7
Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 paldziernika 2007r. okrejla polityke gminy, jako: ,,obszary
mieszkalnictwa budownictwa wielorodzinnego i uslug", ,,obszary mieszkalnictwa z

dominujacym budownictwem jednorodzinnym", ,,obszary uslugowe,,, ,,obszary
przemysfowe", oraz uklad istniejacych d169: zbiorczych, lokalnych idojazdowych. OkreSlony
jest r6wniei obszar rozmieszczenia obiekt6w handlowych o powierzchni sprzeda2y powyiej



2000m'?. Ponadto w obszarze objqtym sporzqdzeniem planu znajdujq siQ obiekty wpisane do

gminnej ewidencji zabytk6w. Projekt miejscowego planu zagospodarowan ia przestrzennego

sporzqdza siQ po stwierdzeniu, 2e nie narusza on ustalefi studium. Obszar objqty propozycjq

sporzqdzenia miejscowego planu zostal przedstawiony na zalqczniku graficznym nr 1do
niniejszej uchwaty. Og6lna powierzchnia teren6w objetych projektem planu wynosi ok.40,0
ha. W wiqkszo6ci sq to tereny bqdqce wfasno6ciq os6b fizycznych i prawnych.

Przeprowadzona analiza potwierdza koniecznoSi opracowania miejscowego planu dla

wnioskowanych zamierzef inwestycyjnych wraz z okreSleniem warunk6w ksztaltowania

zabudowy i infrastruktury technicznej. Jednocze6nie ze sporzqdzeniem miejscowego planu

wiq2e siq koniecznoii realizacji zadari publicznych, kt6re zostanq przewidziane w projekcie

planu. Na podstawie art. 20 ust.1 cytowanej wyiej ustawy o planowaniu i zagospodarowa nia

przestrzennym, plan miejscowy rozstrzyga o sposobie realizacji inwestycji z zakresu

infrastruktury technicznej, kt6re naleiq do zadari wlasnych gminy oraz rozstrzyga o zasadach

ich finansowania, zgodnie z przepisami. Niezale2nie od skutk6w ekonomicznych
wynikajqcych z ustalei planu, przewidywane koszty opracowania miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego wyniosE ok.30 tys. zf izostanq sfinansowane z budietu
gminy. Zgodnie z dyspozycjq art. 14 ust. 1i4 ustawy o planowaniu izagospodarowaniu
przestrzennym o przystEpieniu do sporzqdzenia miejscowego planu rozstrzyga rada gminy
poprzez podjecie uchwaty.

Ooinia komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozpywnie zaopiniowala Komisja Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta. Opinie w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy

Komisji radny Jacek Bulawa.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

W zwiqzku z brakiem zgfoszei do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jarostaw Chmielewski poddal pod giosowanie przyjQcie projektu uchwaly w sprawie
przystEpienia do sporzqdzenia miejskiego planu zagospoda rowan ia przestrzennego miasta
Wloclawek dla obszaru poloionego w rejonie ulic Stod6lnej, Polnej, Zytniej pomiqdzy

ulicami: Okrq2nq, tqgskq, Skladowq, Celulozowa, Zagajewskiego, ponownie Celulozowq,
Barskq i Wojskowq.
W wvniku gtosowania przeprowadzoneeo w obecnoici 24 radnvch, za przvieciem ww.
proiektu uchwatv radni opowiedzieli sie iednomv(lnie. glos6w wstrzvmuiacvch sie oraz
przeciwnvch nie stwierdzono.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego gtosowania Rada Miasta przyjqla uchwafq w
zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.8 - Ad.9
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Projekt uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej pod nazwq

Centrum Usfug Wsp6lnych Plac6wek O3wiatowych we Wloclawku oraz nadania jej
statutu.
Projekt uchwaiy w sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obslugi Przedszkoli we
Wloclawku.

Prezentacji zagadnieri dokonala Dyrektor Wydziatu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz
informujqc, ie zgodnie z UchwalE Nr XVll/32/2O76 Rady Miasta Wloclawek z dnia 21 marca

2016 r. w sprawie zamiaru utworzenia jednostki organizacyjnej pod nazwE Centrum Ustug

Wsp6lnych Plac6wek OSwiatowych we Wtoclawku, zachodzi konieczno6i wniesienia pod

obrady Rady Miasta Wtoclawek uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki

organizacyjnej pod nazwq Centrum Ustug Wsp6lnych Plac6wek O(wiatowych we Wloclawku
oraz nadania jej statutu. Do zadari Centrum bqdzie nale2afo zapewnienie obslugi
finansowej jednostkom wymienionym w zalqczniku nr 1 do niniejszej uchwaly w zakresie:
prowadzenia rachunkowoSci jednostek obslugiwanych, prowadzenia spraw placowych
pracownik6w jednostek obslugiwanych, sprawozdawczoici bud2etowej, finansowej i

statystycznej jednostek obslugiwanych, prowadzenia rozliczefi z Urzqdem Skarbowym,
ZUS i innymi instytucjami finansowymi. Podstawowq zasadq obowiqzujqcq przy tworzeniu
etatyzacji dla Centrum jest zapewnienie zatrudnienia wszystkim obecnie pracujqcym w
szkolach, kt6re bqdq obslugiwane przez Centrum, pracownikom pionu ksiqgowego (opr6cz 8
os6b, kt6re osiqgnqly wiek emerytalny). Centrum bqdzie prowadzii obslugg finansowq
jednostek wymienionych w zalqczniku nr 1od dnia 1.01.2017 r. Pozostale Plac6wki

Oiwiatowe zostanq objqte obsfugq finansowq najp6lniej do korica 2018 roku. W 2015 roku
nastqpily istotne rozstrzygniqcia dla samorzqdu w zakresie rozliczania podatku Vat,
obligujqce gminq do rozliczania tego podatku wsp6lnie z jej jednostkami orga nizacyjnymi. W
ten spos6b faktyczne wladztwo finansowe w zakresie rozliczei podatku Vat zostalo wyjete
spod nadzoru kierownika jednostki bud2etowej i przekazane Miastu. Tym samym techniczne
rozliczanie zakup6w isprzedaiy oraz przygotowywanie skonsolidowanych deklaracji VAT-7

skladanych do organ6w skarbowych jest obowiazkiem Miasta. Utworzenie miejskiej
jednostki organizacyjnej - Centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek O6wiatowych we Wtoclawku
jest sposobem na zniwelowanie ryzyka wynikajqcego z koniecznoSci wsp6lnego rozliczania
podatku Vat przez jednostki oiwiatowe o szerokiej i zr6inicowanej skali dzialalno6ci
finansowej. Powolana jednostka zapewni lepszq, jakoii obslugi finansowo - ksiqgowej,
standaryzacje proces6w ksiqgowych, jednolitq politykq rachunkowodci iplan kont w
plac6wkach obslugiwanych, poprawno(i rozliczeri podatkowych oraz podwy2szenie

efektywnoSci pracy. Srodki finansowe na dziatalno6i Centrum zostana zabezpieczone w
dziale 750, rozdziale 75095. Roczne oszczqdnodci na placach z tytulu powstania Centrum
to kwota ok. 350.000 zi.
Ze wzglqdu na zbie2noSi zagadnied i wsp6lnq tematykE Pani Dyrektor om6wila takie
projekt uchwaly w sprawie likwidacji MZOP informujqc, 2e zgodnie z ustawE o

samorzqdzie gminnym, do wylqcznej wiaiciwoici rady gminy nale2y podejmowanie uchwal
w sprawach majqtkowych gminy, przekraczajqcych zakres zwyktego zarzqdu, dotyczqcych
tworzenia, likwidacji i reorganizacji przedsiqbiorstw, zaklad6w i innych gminnych jednostek

organizacyjnych oraz wyposa2ania ich w majqtek oraz na podstawie ustawy z dnia 27

sierpnia 2009 r. o Finansach publicznych jednostkq budietowq likwiduje organ stanowiEcy
jednostki samorzqdu terytorialnego. Likwidujqc jednostkq budietowE okre5la siq



przeznaczenie mienia znajdujqcego siq w zarzEdzie tej jednostki, a naleinoici i zobowiqzania

likwidowanej jednostki budietowej przejmuje urzEd odpowiedniej jednostki samorzqdu

terytorialnego.
Na podstawie obowiqzujqcych obecnie przepis6w Miejski Zesp6l Obslugi Przedszkoli, jako

odrqbna jednostka moZe funkcjonowaf do 31 grudnia 2016 r.
Po analizie moiliwoSci przekazania zadafi realizowanych przez MZOP do Centrum Uslug

Wsp6lnych Plac6wek OSwiatowych we Wtoclawku iprzejqciu pracownik6w, uznaje siq za

zasadne zlikwidowanie tej jednostki bud2etowej.

Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani Agnieszka Bialopiotrowicz dokonafa r6wniei prezentacji

multimedialnej I i ll etapu tworzenia Centrum Ustug Wsp6lnych.

Ooinia Komisii stalei Radv Miasta
Projekt przedmiotowej uchwaty w sprawie utworzenia samorzEdowe.i jednostki

organizacyjnej pod nazwQ Centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek O5wiatowych we Wloclawku
oraz nadania jej statutu rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata Komisja Edukacji. Opiniq
w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Mariola
Gawtowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

W dvskusii udzial wzieli:
Radnv Jarostaw Hupalo stwierdzil, ie dzisiejsze wvstEpienie Pani Dyrektor powinno miei
miejsce tak2e podczas obrad Komisji Edukacji w6wczas mo2na byloby uniknqi r62nych

wqtpliwoici oraz propozycji Klubu radnych SLD o odroczeniu debaty nad uchwalq. Niemniej
jednak Pan radny zapytal czy naleZy rozumiei, 2e obecny system funkcjonowania obslugi
ekonomicznej szk6t i przedszkolijest niewydolny i po wprowadzeniu proponowanych zmian
wszelkie niedogodnoSci zostanQ usuniQte, unowoczeiniona forma dzialania wcale nie
wskazuje na to,2e poprzednio zastosowane rozwi4zania ile funkcjonowaly. Dlatego tei Pan

radny jest zdania, ie na temat utworzenia CUW powinno sie porozmawiad szerzej, aby
zostaly rozwiane wqtpliwo6ci zwiqzane z tym zagadnieniem
Zastepca Prezvdenta Pani Barbara Moraczewska odnoszac siq do wypowiedzi Pana radnego
wyjainila, 2e nie chodzi o niewla3ciwq prace w szkofach w sprawach ksiqgowych czy te2
prowadzenia poszczeg6lnych plac6wek o6wiatowych chodzi o to, ie kwestia dotyczqca
naliczenia podatku vat wedfug nowych zasad jest zagadnieniem nowym. W zwiazku z tym
przy naliczaniu podatku vat oraz prowadzeniu do5i skomplikowanej sprawozdawczo6ci
kierowanej do Urzqdu Skarbowego oraz do Ministerstwa Finans6w naleiy unikai blqd6w,
kt6re byi moie mogtyby siq pojawii w kwestii dotyczqcej wylqcznie naliczenia podatku vat,
ponadto Pani Wiceprezydent wyja6nila, ie podczas obrad Komisji Edukacji wyjasnione
zostaty sprawy organizacyjne 2 etapowego tworzenia CUW.

Radnv Krzvsztof Kukucki zapytal czy fakt likwidacji MZOP wymusza w spos6b obligatoryjny i

obowiazkowy powolanie CUW, ponadto zapytal o termin trwania projektu
termomodern izacji obiektu o5wiatowego na ul. Wojska Polskiego w Swietle uprzedniej
przekazanej informacji o lokalizacji w nim CUW, kt6re planuje siq zlokalizowai obecnie w
obiekcie przy ul. Ptasiej a zatem jaka jest przyszioSi budynku po Gimnazjum przy ul. Wojska
Polskiego.



Radnv Krzvsztof Kowalski zauwazyl, ie podjqcie uchwaly w sprawie likwidacji MZOP nie

blokuje moiliwojci przesuniqcia terminu gfosowania nad uchwafq dotyczqcq powstania

CUW- np. na kolejnej sesji Rady Miasta. Pan radny zwr6cil uwagq na fakt, ii podczas

rozm6w na temat powstania CUW i zapytai o jego lokalizacjq - wskazany zostal obiekt po

likwidowanym Gimnazjum przy ul. Wojska Polskiego, w kt6ry CUW dziatai bqdzie od 01

wrzeinia br. a nie jak obecnie siq proponuje od dnia 01 stycznia nastepnego roku, poza tym
przedstawiony w zalqczniku do uchwaly wykaz plac6wek jest niekompletny w stosunku do
informacji w tej kwestii otrzymanych uprzednio.
Radnv Rafal Sobolewski stwierdzif, ie z uchwafy wynika, i2 lista plac6wek, kt6re bqdq

obsiugiwane przez CUW nie jest zamkniqta, a zatem ta kwestia poruszana w wypowiedziach
jest wyjainiona.
zastepca Prezvdenta Miasta Pani Barbara Moraczewska odnoszQc siQ do kwestii
poruszanych w wypowiedziach radnych wyjaSnila, 2e lista plac6wek nie jest zamkniqta, a

realizacja tworzenia CUW obejmuje 2 etapy, zostafo to przedstawione podczas obrad
Komisji Edukacji, proces pozyskania 6rodk6w z Urzedu Ma rszatkowskiego na

termomodernizacjq wymusil poszukiwanie innego rozwiqzanie, kt6re zaprezentowano
obecnie, je2eli 6rodki pozyskane bylyby znacznie wczeiniej tj. w pierwszym etapie

termomodern izacji sytuacja bylaby inna, niestety uzale2nienie w pewnym stopniu od

pozyskania irodk6w z tej instwucji wymusilo podjqcie innych rozwiqza6, lista plac6wek

obslugiwanych przez Centrum jest otwarta, a docelowo CUW bqdzie mieicilo siQ w budynku
Gimnazjum nr 9, bqdzie to budynek o6wiatowy w kt6rym umieszczona zostanie r6wniei
Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna i nie bqdzie slu2yl innym celom.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal czy istnieje potrzeba

dalszej dyskusji nad procedowanym projektem uchwaly lub jej odroczenie.
Radnv Rafal Sobolewski zapytat czy intencjq Przewodniczqcego Rady jest zawieszenie.
procedowania nad ww. uchwalq.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski wyjaSnil, i2 podczas procedowania

nad punktem dotyczqcym zmian do porzqdku obrad rozwaiana byla kwestia o ile zaistniejE
przesianki do odroczenia dyskusji i procedowania nad uchwalE stQd pytanie w tej sprawie.
Radnv Rafai Sobolewski wyja6nil, ie Klub radnych Platformy Obywatelskiej nie widzi
potrzeby zawieszenia procedowania nad uchwalq i odroczenia jej podjqcia w innym

terminie.
Radnv Krzvsztof Kukucki w imieniu Klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej
zaproponowal, aby wstrzymad sig nad procedowaniem uchwafy do kolejnej sesji, tym
bardziej, ie organ wykonawczy przesunql termin realizacji projektu na dziei 01 styczna
przyszlego roku, ponadto przy tak wainej uchwale nale2y miei pewnodi o slusznosci
podejmowanej decyzji.
Radna Ewa Szczepaiska stwierdzila, ie nie podziela zdania przedm6wcy o przesuniqciu
procedowania nad uchwalq na kolejnq sesjq, poniewa2 zdaniem Pani radnej wszelkie
wEtpliwoici zostafy obecnie wyjaSnione zar6wno przez Paniq Dyrektor jak i Paniq

Wiceprezydent a odroczenie procedowania nie wniesie nic nowego w tej kwestii.
Radnv Krzvsztof Kukucki wyjadnif, ie wyrazil opiniq Klubu radnych SLD, nie wszystkie kwestie
zostaty wyja6nione np., ile bqdzie wynosit czas trwania projektu, ponadto nieznana jest do
kofica lista plac6wek, kt6re byi mo2e bqdq obslugiwane w nowym systemie przez CUW. W
zwiqzku z tym nale2y dai organowi wykonawczemu jeszcze pewien czas do przekonania
radnych o podjqciu decyzji, kt6ra byi mo2e nie wzbudzi ju2 2adnych wEtpliwoici.
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Radna Ewa Szczepaiska odnoszqc siq ad vocem do wypowiedzi Pan radnego Krzysztofa

Kukuckiego stwierdzita, ii spotkania przed obradami sesyjnymi na posiedzeniach Komisji nie

wzbudzily ze strony radnych 2adnych pytari iwqtpliwoici na temat uchwaly, radni gtosowali

za pozytywnE opinia o ww. projekcie natomiast podczas dzisiejszych obrad radny Kowalski

zadaje szereg pytari, kt6re m6gl zadad podczas posiedzenia Komisji Edukacji. Komisje sq po

to, aby zadawai pytania, natomiast okazuje siq, ie podczas obrad Komisji glosowanie

przebiega inaczej a na sesji jest lawina pytari w sprawie procedowanych uchwal, zdaniem
Pani radnej takie zachowanie to czysta hipokryzja.
Radnv Janusz Debczvriski zfo2yt formalny wniosek o zamkniqcie dyskusji nad tym punktem
porzqdku obrad oraz poddanie pod glosowanie wniosku Klubu radnych SLD o zawieszenie
procedowania nad uchwalq.
Radnv Krzvsztof Kowalski wyjaSnil, ii nie jest przeciwny utworzeniu CUW, natomiast
zakwestionowat fakt, ii inne byty ustalenia uprzednio przedstawione radnym w stosunku do

obecnych.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski stwierdzil, ii mo2e warto dalej

kontynuowad dyskusjq, aby rozwiai watpliwo6ci i doprowadzii do zakoriczenia

procedowania nad uchwalq, wyja6nil, i2 zostaiy zgloszone 2 wnioski tj. przez radnego

Krzysztofa Kukuckiego oraz ptzez radnego Janusza Dqbczyriskiego, kt6re zostanq

przeglosowane po wypowiedzi ZastQpcy Prezydenta Miasta.
Zastepca Prezvdenta Miasta Pani Barbara Moraczewska zwr6cila uwagq na fakt, ie uchwafa
intencyjna wskazuje dzialania, kt6re majq zostad podjQte i doprecyzowane - to jest

zasadnoii uchwaly intencyjnej, do uchwaly dolqczony zostal zatqcznik, kt6ry okre6la, jakie
plac6wki zostanq wlqczone, ponadto uchwala dokiadnie okreSla, ii sq to wszystkie plac6wki

oiwiatowe do koica 2018 roku, trwalo6i projektu na budynek Gimnazjum nr 9 jest taka

sama jak na wszystkie budynki odwiatowe i wynosi 5 lat.
Po zakoriczonej wypowiedzi ZastQpcy Prezydenta Miasta Przewodniczqcy Rady Miasta radny

Jaroslaw Chmielewski poddat pod glosowanie wniosek zgtoszony przez radnego Janusza

Dqbczyriskiego o zamkniqcie dyskusji w przedmiotowej sprawie.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 24 radnych za wnioskiem
opowiedzialo siq 21 radnych przy l glosie przeciwnym oraz 2 glosach wstrzymujacych siq.

Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie w rezultacie dokonanego glosowania

dyskusja zostaje zamkniqta.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowat, 2e zgodnie z 5 63 ust 1pkt.8 zostal
zgtoszony przez radnego Krzysztofa Kukuckiego wniosek o odroczenie dyskusji nad
projektem uchwaty, kt6ry obecnie poddaje pod gfosowanie.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 24 radnych za wnioskiem o

odroczenie dyskusji opowiedzialo siq 7 radnych przy 12 glosach przeciwnym oraz 5 glosach

wstrzymujqcych siq.

W nastqpnej kolejnoSci Przewodniczqcy Rady Miasta poddal pod gtosowanie przyjecie

projektu uchwaly w sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej pod nazwq

Centrum Uslug Wsp6lnych Plac6wek OSwiatowych we Wloclawku oraz nadania jej statutu.
W rezultacie przeprowadzonego gtosowania za podieciem orzedmiotowei uchwaiv
ooowiedzialo sie 14 radnvch. przv braku stos6w orzeciwnvch oraz 10 gtosach

wstrzvmuiacvch sie.
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Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, 2e w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqta uchwalq w

zaprezentowanym brzmieniu.

Uchwala - zatqcznik do protokofu.

Poniewa2 projekt uchwaly om6wiony zostal przez Dyrektora Wydziafu O6wiaty Paniq

Agnieszkq Biatopiotrowicz podczas wprowadzenia do uchwafy o utworzeniu CUW,

Przewodniczqcy Rady Miasta poprosil o przedstawienie opinii o projekcie uchwaly w sprawie

likwidacji Miejskiego Zespolu Obstugi Przedszkoli we Wlociawku.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt przedmiotowej uchwaly w sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obslugi Przedszkoli

we Wloclawku rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Edukacji. OpiniQ w tej
sprawie przedstawita Radzie Miasta PrzewodniczQca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku uwag oraz zgloszeri do zabrania gtos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady

Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w

sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obslugi Przedszkoli we Wloclawku.
W wvniku glosowania przeprowadzoneeo w obecno6ci 24 radnvch. za przvieciem ww.

uchwalv opowiedzialo sie 22 radnvch przv 2 slosach przeciwnvch oraz braku glos6w

wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowaf, ie w rezultacie dokonanego glosowania Rada Miasta przyjqia uchwalq w
zaprezentowanym brzmieniu.

Uchwaia - zatqcznik do protokolu.

Ad. 10

Projekt uchwaty zmieniajqcej uchwafq w sprawie zasad udzielania irozmiaru obniiek
tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajqd nauczycielom pelniqcym stanowiska
kierownicze w przedszkolach, szkofach, plac6wkach prowadzonych przez GminQ Miasto

Wloclawek.

Wprowadzenia do zaloied projektu uchwaty dokonafa Dyrektor Wydzialu Edukacji Pani

Agnieszka Bialopiotrowicz informujqc, ie zgodnie 2aft.42 ust.6 i7 pkt 2 w zwiqzku zart.97
d pkt l ustawy z dnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela, organ prowadzqcy szkolq lub
plac6wkq okreila zasady udzielania i rozmiar obniiek, o kt6rych mowa w ust.6 oraz
przyznaje zwolnienie z obowiqzku realizacji zajqi, o kt6rych mowa w art.42 ust.7 Karty

Nauczyciela. Przywotany art. 42 ust. 4 Karty Nauczyciela stanowi, ii dyrektorowi,
wicedyrektorowi oraz nauczycielowi pelniqcemu inne stanowiska kierownicze, organ



prowadzecy moie obniiyi tygodniowy wymiar zajQe w zaleinoici od typu szkoly, wielkosca

oraz warunk6w pracy. Zasadnym jest, wiqc podjqcie uchwaly, kt6ra okreila zasady i

rozmiaru obni2ek tygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin zajqi nauczycielom
pelniqcym stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkofach, plac6wkach prowadzonych
przez Gminq Miasto Wtoclawek zwa2ywszy, i2 w okresie od ostatniej uchwaty w
przedmiotowej sprawie nastqpily zmiany, kt6re sq zwiqzane ze zmianq struktury
organizacyjnej Centrum Ksztalcenia Zawodowego i Ustawicznego,

Opinia Komisii stalei Radv Miasta

Projekt uchwaly byt przedmiotem obrad Komisji Edukacji, kt6ra rozpatrzyfa oraz pozytywnie

zaopiniowala ww. uchwafq. Opinie w tej sprawie przedstawita Przewodniczqca Komisji radna

Mariola Gawlowska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgtoszeri ze strony radnych do zabrania gtosu w dyskusji PrzewodniczEcy

Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaiy
zmieniajqcej uchwalq w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obni2ek tygodniowego
obowiqzkowego wymiaru godzin zajqd nauczycielom pelniqcym stanowiska kierownicze w
przedszkolach, szkotach, plac6wkach prowadzonych przez Gminq Miasto Wloclawek.

W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 21 radnvch, za orzvieciem uchwatv
opowiedzialo sie 19 radnvch, przv braku qlos6w orzeciwnvch sie oraz 2 glosach

wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, ie w rezultacie dokonanego gfosowania uchwafa zostata podjeta przez Radq

Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zaiqcznik do protokofu.

Ad.11
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad
ponoszenia odplatnoSci za Swiadczenia w formie pobytu w o6rodku wsparcia i

mieszkaniach chronionych prowadzonych przez Gmine Miasto Wfoclawek.

Jak poinformowal Dyrektor Miejskiego o6rodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr Grudziriski na
podstawie art. 17 ust. 1 pkt 3 ustawy z dnia 12 marca 2OO4 r. o pomocy spolecznej
udzielenie schronienia, zapewnienie posilku oraz niezbqdnego ubrania osobom tego
pozbawionym jest zadaniem wiasnym gminy o charakterze obowiqzkowym. Zgodnie z art.
97 ust. 5 ww. ustawy rada gminy zobowiqzana jest do ustalenia w drodze uchwaly zasad

ponoszenia odplatnoici za pobyt w oirodkach wsparcia. Na podstawie powofanego przepisu

rada gminy ma ustali6 szczeg6towe zasady ponoszenia odplatnosci. Ustawodawca ksztaltuje
jedynie uprawnienia rady do ustanowienia okre5lonych reguf, jakie powinien stosowai
podmiot kierujqcy. Ww. projekt uchwafy zostal poddany konsultacjom, zgodnie z uchwalq
Nr XLVI/221/ IO Radv Miasta Wloclawek z dnia 27 wrzeinia 2010 r. w sprawie okreilenia

55



szczeg6lowego sposobu konsultowania z organizacjami pozarzqdowymi ipodmiotami,
o kt6rych mowa w art.3 ust.3 ustawy zdnia 24 kwietnia 2003 r. o dzialalnoSci po2ytku
publicznego io wolontariacie projekt6w akt6w prawa miejscowego w dziedzinach
dotyczqcych dziatalnoici statutowej tych organizacji, zmienionej uchwalq Nr Xll/141l11 Rady

Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2011 r. W zwiqzku z powy2szym podjqcie niniejszej
uchwaly jest zasadne i zgodne z przepisami prawa.

Opinia komisii stalei Radv Miasta
Przedmiotowa uchwala procedowana byta podczas obrad Komisji Zdrowia, Rodziny iOpieki
Spoiecznej. Czlonkowie Komisji rozpatrzyli oraz pozytywnie zaopiniowali zaproponowany
projekt uchwaly. W imieniu Komisji opiniq w tej sprawie zaprezentowaf Radzie Miasta
Przewodniczqcy radny Tomasz Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad ww. zagadnieniem.

Z uwagi na brak zgloszeri ze strony radnych do zabrania glosu w dyskusji Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy
zmieniajqcej uchwafe w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia odplatnosci za

6wiadczenia w formie pobytu w oSrodku wsparcia i mieszkaniach chronionych
prowadzonych przez Gminq Miasto Wloclawek.

W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 20 radnvch. za orzvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvSlnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

srs

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e w rezultacie
dokonanego glosowania uchwaia zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala - zafqcznik do protokotu.

Ponadto Przewodniczqcy Rady Miasta zaapelowal do Dyrektora Miejskiego OSrodka Pomocy
Rodzinie oraz Wiceprezydent Miasta Pani Barbary Moraczewskiej o rozwiEzanie konfliktu,
kt6ry ma miejsce w tej plac6wce.

Ad. 12
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia ,,Miejskiego Programu Rozwiqzywania Problemu i
tagodzenia Skutk6w Bezdomno6ci na lata 2015- 2020".

Zagadnienie zostalo przedstawione r6wniei przez Dyrektora Miejskiego Oirodka Pomocy
Rodzinie Pan Piotra Grudziriskiego, kt6ry wyja3nif,2e obowiqzek opracowania,,Miejskiego
Programu Rozwiqzywania Problemu i tagodzenia Skutk6w Bezdomnoici na lata 2016 -
2020" wynika wprost z art. 17 ust. 1 pkt 1 ustawy o pomocy spofecznej z dnia 12 marca
2OO4r. ,do zadafi wlasnych gminy nale2y opracowanie i realizacja gminnej strategii



rozwiqzywania problem6w spolecznych ze szczeg6lnym uwzglqdnieniem program6w
pomocv spolecznej, profilaktyki i rozwiqzywania problem6w alkoholowych i innych, kt6rych

celem jest integracja os6b i rodzin z grup szczeg6lnego ryzyka". Przedktadany program

stanowi r6wniei realizacjq zapis6w zawartych w Strategii RozwiEzywania Problem6w
Spolecznych dla Miasta Wtoclawek na lata 2016 - 2020 Priorytet lll - Przeciwdzialan ie i

lagodzenie skutk6w bezdomnoici. Projekt ,,Miejskiego Programu Rozwiqzywania Problemu i

tagodzenia Skutk6w Bezdomnoici na lata 2016 - 2020 zostal poddany konsultacjom z

organizacjami pozarzqdowymi ipodmiotami, o kt6rych mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia

24 kwietnia 2003 r. o dziafalnoici poiytku publicznego io wolontariacie.

Ooinia Komisii statei Radv Miasta
Przedlo2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki

Spolecznej, kt6ra rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowata przedstawionq uchwalq. OpiniQ

w tej sprawie przedstawit Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz Nagala.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

Wobec braku dyskusji na temat procedowanego punktu porzqdku obrad, Przewodniczqcy
RadV Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddaf pod gfosowanie przyjqcie projektu uchwafy
w sprawie przyjqcia ,,Miejskiego Programu Rozwiqzywania Problemu itagodzenia Skutk6w
Bezdomno6ci na lata 2016- 2020".
W wvniku sfosowania przeprowadzonego w obecno(ci 22 radnvch, za przvieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomvslnie, orzv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

sls

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowaf, ie w rezultacie
dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq Miasta w zaproponowanym
brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.

Ad.13
Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy

zastqpczej w Gminie Miasto Wfoclawek na lata 2016 - 2018.

Projekt uchwaty przedstawif Dyrektor Miejskiego Oirodka Pomocy Rodzinie Pan Piotr
Grudziriski, wyja(niajqc, ie obowiqzek opracowania Programu wspierania rodziny irozwoju
pieczy zastqpczej w Gminie Miasto Wtoclawek wynika wprost z art. 179 ust.2 iart.180 pkt 5

ustawy z dnia 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastqpczej. Program
nakredla kierunki dziatari, kt6rych celem jest wsparcie rodziny prze2ywajecej trudnoici w
wypetnianiu funkcji opiekuriczo-wychowawczej. Stworzenie warunk6w dla rozwoju pieczy

zastepczej umoiliwi w perspektywie zabezpieczenie opieki w rodzinnych formach pieczy

zastQpczej. Zgodnie z powofanq ustawq do zadai wlasnych powiatu naleiy miqdzy innymi
opracowywanie program6w dotyczqcych rozwoju pieczy zastepczej, zawierajqcych miqdzy
innymi coroczny limit rodzin zastqpczych zawodowych.
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Ponadto Dyrektor MOPR we Wlocfawku odni6st siq do kwestii poruszonej przez

Przewod niczqcego Rady Miasta na temat konfliktu w MOPR i poinformowal, 2e nie jest to
konflikt pomiqdzy pracownikami a dyrektorem jednostki, jest to sp6r pomiqdzy
pracownikami plac6wki, ostatnie spotkanie w tej sprawie odbqdzie siq w dniu 31 sierpnia br.

o godz. L23o, na kt6re zaprasza wszystkich zainteresowanych.

Opinia Komisii stalei Radv Miasta
Przedto2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej, kt6ra rozpatrzyla oraz jednomyslnie pozytywnie zaopiniowala przedstawionE

uchwalq. Opiniq zaprezentowal Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji radny Tomasz

Nagala.

Przewodniczacy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

Wobec braku uwag oraz dyskusji na temat przedstawionego zagadnienia Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy
w sprawie przyjqcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastepczej w Gminie
Miasto Wloclawek na lata 2016 - 2018.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnojci 22 radnvch za podieciem uchwalv
radni opowiedzieli sie iednomv(lnie, przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvch

Wobec powy2szego Przewodniczecy Rady Miasta poinformowat, ie uchwala zostaia podjqta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Po zakofczeniu procedowania nad ww.
Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e

sesyjnych.

Przerwa w obrodach

Wznowienie obrod po przerwie

Ad. 14
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta Wloclawek
na 2016 rok.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonala Zastepca Dyrektora Wydziatu Finans6w Pani
Bogusfawa Chojnacka, kt6ra poinformowala m.in., 2e projekt uchwaly stanowi kolejnE
zmianq budietu wraz z dolqczona autopoprawka bqdqcq wynikiem zaistnialej pomytki w
zadaniu inwestycyjnym dotyczacym budowy budynku mieszkalnego. W wyniku dokonanych
zmian bud2et miasta ulega zmniejszeniu o kwotq 8.681 zl. z powodu zmniejszenia kwoty
dotacji na usuwanie azbestu, jednocze6nie zwiqkszajq siq dochody w jednostkach

uchwatE Przewodniczqcy Rady Miasta radny
ogtasza 20 minutowe przerwq w obradach



oiwiatowvch z tvtufu ich dzialalnoSci. Po stronie wydatk6w najwiqkszq kwotq przeznacza siq

na zwiqkszenie wydatk6w w drogownictwie m.in. na remonty bieiqce ulic powiatowych,
przebudowq d169 powiatowych igminnych, rozbudowq Sqieiek rowerowych, budowq ronda
przy ul. Budowlanych, utwardzanie d169 gruntowych oraz budowq chodnik6w. JednoczeSnie
zmniejsza siq Srodki na budowq sygnalizacji Swietlnych oraz budowq trasy Srednicowej z

przesuniqciem realizacji tych zadari do roku 2017. Nastepuje zmiany w dziale: administracja,
wyodrqbniona zostaje kwota w wysokoici 17.000 tyi. zf. z wydatk6w majqtkowych na'
pokrycie koszt6w konkursu dotyczqcego koncepcji arch itektoniczno-urbanistycznej budynku
ad ministracyjnego jednoczednie zmniejsza siq o 250 ty6. zl. irodki na zadaniu: przebudowa
budynku przy ul. 3-go Maja 18 w zakresie dokumentacji zmniejszony zostaje zakres zadania.
W dziale: gospodarka mieszkaniowa nastqpilo zmniejszenie (rodk6w na budowq budynku
komunalnego o kwotq 1mln. zl., wydlu2a siq czas realizacji zadania to roku 2019, koszt
calkowity zadania pozostaje bez zmian i wynosi 10 mln. zl. W dziale: oSwiata zwiqkszajq siq
wydatki o kwotq uzyskanych dochod6w w plac6wkach o6wiatowych, nastqpuja przesuniqcia
w oiwiatowych zadaniach inwestycyjnych. Zwiqksza siq 6rodki na zadania inwestycyjne w
dziale pomocy spolecznej na adaptacje budynku MOPR przy ul. Ogniowej, w dziale:
gospodarka komunalna nastqpilo zwiqkszenie irodk6w o kwotq 250 tyi. zl. na budowq
pawilon6w dla ps6w w Schronisku Miejskim, wprowadzone zostaje nowe zadanie dotyczqce
rozbudowy Scie2ki dydaktyczno- przyrodniczej na Zawi3lu. Projekt zawiera zmiany w
rachunkach dochod6w wlasnych plac6wek oSwiatowych oraz przeniesieri pomiqdzy
rozdzialami i paragrafami tego typu dzialalnoici.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedto2ony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra po jego rozpatrzeniu negatywnie zaopiniowala ww. uchwalq. Opiniq w tej
sprawie przedstawif Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jacek Butawa.

PrzewodniczEcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poinformowat, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

W dvskusii udziaf wzieli:
Radnv Dariusz Wesolowski odnoszqc siq do zmian budietowych zawartych w przedlo2onej
uchwale poruszyl kwestiq zwiqzanE z przeznaczeniem 70 tyS. zl. na promocje miasta i

zapytal, na jakie dziatania promocyjne bqdzie przeznaczona ta kwota gdy2 brak lesr
wyjaSnienia, czego bede one dotyczyd - broszura promujeca miasto, kt6re wydal Prezydent
w gt6wnej mierze zawiera inwestycje zrealizowane w poprzednich kadencjach za
prezydentury Pana Andrzeja Paluckiego takie jak m.in. stadion piikarsko- lekkoatletyczny,
Przystafi, Browar B, Bulwary. Ponadto Pan radny zapytal czy w ramach powy2szych Srodk6w
nasze miasto promowai bqdzie telewizja Bydgoszcz w programach telewizyjnych -,,region
peten lata" oraz,,zdrowie petnie witamin, koloru idiet". Pan radny odni6sl siq do zapis6w
dotyczqcych zmniejszenia o 1mln. zi. Srodk6w z zadania dotyczqcego budownictwa
komunalnego, bez wskazania ich przeznaczenia izaproponowal przesuniqcie ich do AZK na
remonty budynk6w miejskich bqdqcych w ztym stanie. Ponadto Pan radny odni6sl siq do
zasadnoici przeznaczenia 100 ty6. zl. na ochronq przedszkola oraz prace porzqdkujqce po
firmie, kt6ra nie jest ju2 wykonawcq obiektu, a tak2e przeznaczenia 550 tys. zt. na budowq .

klatek dla ps6w w Schronisku Miejskim w sytuacji zdjqcia tak wysokich Srodk6w z zadania
obejmujqcego budownictwo komunalne jak r6wniei przeznaczenia kwoty 4OO ty(. zl. na
taras widokowy na Zawi6lu. Dla przypomnienia pan radny poinformowaf,2e wiele lat temu
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prywatna firma zainwestowala wlasne irodki w taras widokowy wyposaiajac go w lawki,
parasole, miejsce na ognisko - efekt tych dzialari byl taki, ie po kilku miesiqcach miejsce to
ulegto calkowitej dewastacji, a zatem Pan radny zaapelowal o rozwage w przeznaczeniu

publicznych Srodk6w w wysoko5i 400 ty6. zl. na ten cel biorqc pod uwagQ brak monitoringu
w tej okolicy gdy2 skutki bqda podobne do uprzednich.
Radnv Krzvsztof Kukucki po zapoznaniu siq z propozycjami zmian bud2etowych stwierdzil, i2

sq one zbieine z propozycjami Klubu radnych SLD oraz interpelacjami skladanymi do

Prezydenta przez Pana radnego jak np. ul. Budowlanych, 6cie2ki rowerowe na ul.

Wienieckiej, Scie2ki rowerowe w technologii asfaltowej z wylqczeniem kostki betonowej.
Natomiast kompletnq poraikq jest brak budownictwa komunalnego, Klub radnych SLD w
roku ubieglym przedstawit kompleksowy program budowy mieszkad komunalnych wraz z

przeznaczeniem w bud2ecie miasta na rok bie2qcy kwoty 6 mln. zl. ponadto istnieje potrzeba

budowy mieszkai czynszowych z dojiciem do pelnej wtasnodci w zwiqzku z tym wielki
niepok6j budzi fakt, ie itak skromne Srodki przeznaczane na mieszkalnictwo zostajE

okrojone o kolejny 1mln. zl. a problem braku mieszkaf komunalnych w dalszym ciqgu
pozostaje otwarty i niedopuszczalne jest zaniechanie tej sprawy gdyi jest to zadanie wfasne

kaidego samorzqdu.
Radnv Janusz Debczvriski w swoim wystqpieniu stwierdzil, 2e kontrowersje budzi zmiana

budietowa, o kt6rej wspominali przedm6wcy tj. 1mln. zl., kt6ry zostat zdjQty z zadania

dotyczqcego budownictwa komunalnego, a zatem Pan radny zapytal, na jakie cele zostala

rozdysponowana ta kwota, znajdujqca w WPF. Zdaniem Pana radnego takie dzialania nie

sluiq mieszkaicom miasta. PIS idac do wybor6w posiadal r6wniei program umo2liwiajqcy
rozwiqzanie problem6w mieszkaniowych w mie6cie iw ramach umowy podpisanej z

Prezydentem oczekuje realizacji tego punktu porozumienia. Lecz dziatania podejmowane
przez Pana Prezydenta wskazujq na realizacjq zupelnie odmiennej koncepcji w tej kwestii,

oczekuje On wyiqcznie dyscypliny w glosowaniu w ramach podpisanego porozumienia.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski stwierdzil, 2e najwiqksze
kontrowersje w5r6d radnych budzi zdjqcie w budiecie miasta Srodk6w w wysoko5ci 1 mln.
zl. z zadania dotyczqcego budowy budynk6w komunalnych, do chwili obecnej nie zostaly
podjQte decyzje na temat budowy budynku komunalnego, takie dzialania nie pozostanq bez

wpfywu na kolejne lata tym bardziej, ie w tej sprawie apelowaly uprzednio do Prezydenta
Miasta Kluby radnych PIS iSLD, poniewa2 wszyscy radni widzq potrzebq realizacji tego typu
budownictwa w mie6cie, brak dzialari ze strony Prezydenta jest godny ubolewania. Dziatania

radnych podczas obrad Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta spowodowaly, 2e

wspomniana kwota zostala przywr6cona na kolejne lata w WPF. Przewodniczqcy Rady

Miasta zaapelowal do Prezydenta Miasta o podjgcie dzialai na rzecz budownictwa
komunalnego tym bardziej, ie niebawem uplynq 2lata kadencji, byi mo2e Prezydent

oczekuje, 2e problem ten rozwiazany zostanie w ramach rzqdowego programu PiS -
mieszkanie +, dzialania na rzecz budownictwa komunalnego wptywajq r6wnie2 na rozw6j
gospodarczy miasta i miejsca pracy dla mieszkaic6w.
Zasteoca Prezvdenta Miasta Pani Magdalena Koroolak - Komorowska odnoszqc siq do
zapytaf radnych wyjadnita,2e zdjete irodki w wysokosci 1 mln. zl. z bud2etu roku bieiqcego
przeznaczone zostaly na zadania inwestycyjne, kt6re zostaiy zwiqkszone na poszczeg6lnych

inwestycjach, 1 mln. zf. zdjqty z tego roku powinien byi zabezpieczony w WPF na kolejne
lata. Przygotowana zmiana zabezpiecza 1mln. zt. na rok 2019. 10 mln. zl. przeznaczone na

budownictwo komunalne stanowi zaczEtek, co do ilo6ci potrzeb mieszka6 komunalnych w



mie(cie, sA to inwestycje wieloletnie i obecnie zarezerwowana na ten cel kwota w budiecie
miasta nie wystarczy na ich realizacjq. Odnoszqc sig do kwestii Srodk6w na promocjq Pani
Wiceprezydent wyjainila, ie 70 ty6. zl. z promocji przeznaczone jest na wydatki bieiqce, w
sprawie przedszkola nr 30 kwota 100 ty6. zl, przeznaczona jest opr6cz ochrony obiektu na

utylizacjq material6w pozostawionych przez firmq, kt6ra zeszla z inwestycji, ale irodki te
zostanq wliczone w odszkodowanie, o kt6re miasto bqdzie wnioskowai do firmy, natomiast
w przypadku Srodk6w przeznaczonych na taras widokowy to jak poinformowala Pani

Wiceprezydent jest to inwestycja wsp6lna z urzqdzeniem icieiek edukacyjno-
dydaktycznych na terenie ZawiSla, w roku bieiqcym planuje sig opracowanie dokumentacji
natomiast czqSi inwestycyjna wprowadzona jest w WPF, z zamiarem realizacji przy pomocy
Srodk6w zewnqtrznych, z otrzymywanych sygnal6w od mieszkaric6w miasta wynika, 2e

istniejq potrzeby w zakresie reaktywowania tego miejsca, byi moie rozwiqzaniem bqdzie
monitoring. W temacie przesuniqcia 1 mln. zt. na remonty mieszka6 komunalnych, o kt6rym
byla mowa Pani Prezydent nie moie wypowiedziei siQ w tej kwestii gdy2 remonty nie sQ

ujete w planie, a zatem prezydent resortowy moie siq odnieii do sprawy czy Srodki te w
roku bie2qcym mogq zostai wykorzystane.

Po wyczerpaniu gtos6w w dyskusji na temat przedstawionego zagadnienia Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaty
zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia bud2etu miasta Wloclawek na 2016 rok.
W wvniku elosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch za podieciem uchwatv
oDowiedzialo sie 10 radnvch przv l gfosie przeciwnvm oraz 12 gfosach wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwata zostata podjQta
przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokoiu.

Ad. 15
Projekt uchwaiy zmieniajqcej uchwalq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej na lata 2015- 2028.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonafa Zastepca Dyrektora Wydzialu Finans6w Pani
Boguslawa Chojnacka, informujqc, 2e zmiana uchwaly spowodowana jest konsekwencjq
zmian wielkoici budietowych wprowadzonych uprzednio zarzqdzeniami Prezydenta Miasta
oraz uchwalami Rady Miasta tak2e zmianami w przedsiqwziqciach wieloletnich, kt6re
wynikajq ze zmian wydatk6w i zakresu realizacji zada6 inwestycyjnych a tak2e zadai
bieiqcych wraz z przedto2onq autopoprawkq.

Ooinie Komisii stalvch Radv Miasta
Przedloiony projekt uchwaly byl przedmiotem obrad Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji
Miasta, kt6ra po jej rozpatrzeniu negatywnie zaopiniowafa ww. uchwalq. Opiniq w tej
sprawie przedstawit Radzie Miasta Wiceprzewodn iczqcy Komisji radny Jacek Buiawa.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.
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Wobec braku glos6w w dyskusji Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski
poddaf pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie przyjecia Strategii
rozwi4zywania problem6w Spotecznych dla Miasta Wloclawek na lata 2076-2020.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedzialo sie 10 radnvch przv braku sfos6w przeciwnvch oraz 13 elosach
wstrzvmuiacvch sie.

Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ie uchwala zostala podjQta

przez Radq Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwata - zalqcznik do protokolu.

Ad. 16
Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sktadr5w osobowych staiych
komisji Rady Miasta.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw
Chmielewski informujqc, 2e podjqcie przedmiotowej uchwaty wynika z wygaSniqcia mandatu
Radnego Tadeusza Raczyriskiego oraz z realizacji wniosku zlo2onego przez Radnego Henryka
Mielczarczyka, kt6ry zglosit akces do pracy w Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony
Srodowiska oraz w Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego. Majqc powyisze na uwadze
Przewodniczqcy zwr6cii siq do Rady Miasta o podjqcie uchwaty w proponowanym
brzmieniu.

Opinia Komisii stafei Radv Miasta
Projekt uchwaty byl przedmiotem obrad Komisji Porzqdku Prawnego iPublicznego, kt6ra
jednomy6lnie pozytywnie zaopiniowala przedloionq uchwalq. W imieniu Komisji opiniq w
powy2szej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna

Za rqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, ie otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy.

Z uwagi na brak gtos6w w dyskusji na temat przedstawionego zagadnienia Przewodniczqcy
Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poddai pod gtosowanie przyjqcie projektu uchwaly
zmieniajqcej uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych statych komisji Rady Miasta.
W wvniku glosowania przeprowadzonego w obecnoici 23 radnvch za podieciem uchwatv
radni opowiedzieli sie iednomvilnie przv braku glos6w przeciwnvch oraz wstrzvmuiacvm sie.

Wobec powyiszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, ie uchwala zostala podjqta
przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokofu.
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Ad. 17
Projekt uchwaly w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji Budietu, Rozwoju i

Promocji Miasta.

Jak wyja6nil Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski, realizujqc wniosek
Klubu Radnych Prawa iSprawiedliwo5ci a takie zgodnie z pi5miennictwem Rada gminy mo2e

odwotywai przewodniczqcego komisji, jeieli tylko uzna, 2e jest to w jej ocenie celowe,
zachowujqc przy tym odpowiednie procedury z tym zwiezane (por. komentarz Pawla

Chmielnickiego do ustawy o samorzqdzie gminnym - publikacja LexisNexis 2013). Skoro
przewodniczqcy komisji pochodzi z wyboru, to osoba chcqca byf wybranq na takq funkcjq w
komisji nie ma roszczenia w tym zakresie. Zasadq jest, bowiem swoboda rady gminy w
ksztaltowaniu organ6w, gdy2 odmienne rozwiEzania winny miei charakter wyjqtkowy. Nikt
nie ma prawa domagania siq bycia przewodniczqcym komisji, gdy2 wyb6r w tym zakresie
jest wofnym wyborem rady gminy (por. wyr. NSA z 13 maja 2010 r., ll OSK 296/2OtO -
pubfikacja LexisNexis nr 2435676, CBOSA). Biorac powy2sze pod uwagq zasadnym jest
podjqcie uchwaly w przedfoionym brzmieniu.

Ooinia Komisii statei Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja
Publicznego. W imieniu komisji opiniq w powyiszej sprawie
Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przychylajqc siq do prodby Klubu radnych Platformy Obywatelskiej
Miasta oglosil 3 minutowE przerwe w obradach sesyjnych.

Przerwo w obradoch.

Wznowienie obrod po przerwie.

Porzqdku Prawnego i

przedstawila radnym

PrzewodniczEcy Rady

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski wznawiajqc obrady po przerwie
poinformowal, ie otwiera dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaty.

W dvskusii udzial wzieli:
Radna Olsa Krut-Horonziak odnoszqc siq do procedowanej uchwaly stwierdzila, ie przyczyny

odwotania z funkcji Przewodniczqcej Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta przez Klub

radnych Prawa i SprawiedliwoSci istniejq od dawna a niechqd w stosunku do osoby Pani

radnej wziqia sw6j poczqtek, gdy odm6wita Ona udziatu w dzialaniach dotyczEcych osoby
Posla Pana tukasza Zbonikowskiego. Kolejnym powodem odwolania jest wyolbrzymiony
wydiwiqk prywatnej rozmowv pomiqdzy Paniq radnq a Panem radnym Jaroslawem
Chmielewskim, kt6ra miala miejsce podczas mszy, kt6ra odbyfa siq w intencji miasta
Wfoclawka. Przed tym wydarzeniem Pani radna otrzymala informacjg o swoistym donosie,
kt6ry przeslat Przewodniczqcy Rady Miasta Pan Jarosfaw Chmielewski do Prezesa Prawa i

Sprawiedliwo6ci Pana Jarosfawa Kaczyiskiego. W donosie dotyczqcym kilku os6b Pani radna
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zostafa przedstawiona w bardzo zlym Swietle, jako osoba z trudnym charakterem o

zapqdach dyktatorskich a wszelkie inicjatywy z Jej udziafem zawsze Zle siq kodczq. Kolejnym
zarzutem byla zla ocena osoby Pani radnej przez Srodowisko ko6cielne w zwiqzku z

blokowaniem inicjatyw wobec zabytk6w sakralnych, zarzut ten zdaniem Pani radnej jest

zupelnie bezpodstawny i niewyobra2alny. Ponadto zarzucono, i2 Pani radna byla wielkim
krytykiem Prawa i Sprawiedliwo6ci w roku 2006 i 2010, podwa2ala wiarygodnoii
kandydat6w w wyborach parlamentarnych niszczqc wraz z mqiem materiaiy wyborcze

kandydat6w, jest aktywnq dziataczkq Unii Pracy i konserwatorem - zarzut niezrozumialy. Z
chwila powziqcia ww. wiadomoici na kr6tko przed mszq za Miasto Wloctawek trudno bylo
jak stwierdzila Pani radna opanowai emocje iwzburzenie a zatem zachowanie Pani radnej

nie bylo zaplanowane, a msza w Katedrze za wszystkich mieszkafic6w w tym tak2e za Paniq

radnq spowodowala, ie podeszla do obecnego na ceremonii Pana radnego Jaroslawa
Chmielewskiego m6wiqc cyt.:,, nie ma dla mnie i nie bqdzie, iadnych stopni ani ludzkich, ani

boskich, do kt6rych bym nie dotarla, ieby zanie6i swojq krzywdq i iebyicie paistwo
odpowiedzieli za niE i o to siq bqdq modlila" koniec cyt. Po wygtoszeniu tych st6w Pani radna

opu6cila ko5ci6l, poniewa2 trudno byloby przyjqi jak zostalo to zinterpretowane, ie mo2na

siq modlid w fwiqtyni za takie rzeczy. Pan Jarosfaw Chmielewski modlil siq za Paniq radnq,

mimo, ii w maju tego roku wystosowal pismo, o kt6rym Pani radna m6wifa uprzednio.
Jak wyjaSnila Pani radna jest to przyczyna z powodu, kt6rej zostala wykluczona z Klubu

radnych Prawa i Sprawiedliwo6ci z powodu nieetycznego zachowania siq. Jest wielkim
wstydem dla Pana Jaroslawa Chmielewskiego takie zachowanie (jak w sztuce Janusza

Gajosa) uwzglqdniajac zaangaiowanie Pani radnej w kampaniq wyborczq w zwiqzku z
kandydowaniem Pana radnego w wyborach samorzqdowych na funkcjq Prezydenta Miasta
Wtoclawek, za kt6rq mo2e w 2/3 odpowiedziei natomiast, w 1/3 czyli kotic6wce kampanii
uczestniczyla inna osoba, wynik wybor6w jest znany. Niezaprzeczalnym jest brak moiliwo5ci
wykluczenia przez Pan6w Chmielewskiego i Dqbczyfiskiego osoby Pani radnej z Rady Miasta
Wloclawek a pokrqtne uzasadnienie uchwaly odwolujqcej Paniq radnq z funkcji
przewodniczqcej komisji jest wyjatkowo ohydne.
Radnv Dariusz Wesolowski nawiqzaf w swoje,j wypowiedzi do dziala6, jakie mialy miejsce w
poprzedniej kadencji Rady Miasta przypominajqc o pr6bach odwolania przez PiS oraz PO

Pana Stanistawa Wawrzonkoskiego z funkcji Przewodn iczacego Rady Miasta a takie w
drodze referendum Pana Andrzeja Pafuckiego z funkcji Prezydenta Miasta - wszvstkie te
pr6by nie zostaty uwieiczone oczekiwanym sukcesem. Pan radny apelowal w6wczas, o

rozwagq gdy2 w tym rozpqdzie mo2e dojdi do wzajemnego odwolywania siq, - co dzisiaj ma
miejsce, czyli sprawdzif siq wczeSniej sugerowany scenariusz.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jaroslaw Chmielewski wyja6nit, 2e Pani Olga Krut-
Horonziak nie jest czlonkiem Prawa i SprawiedliwoSci, lecz dziqki tej partii miata mo2liwoii
kandydowania do Rady Miasta Wtoclawek.
Radnv Piotr Czarnecki nawiqzujqc do wypowiedzi przedm6wcy radnego Wesolowskiego
stwierdzil, 2e wykluczenia nie dotycz4 jedynie Klubu radnych PiS gdyi z grona SLD

wykluczono radnego Zbigniewa Lewandowskiego. Pana radnego zadziwia postawa Pani

radnej Olgi Krut-Horonziak, kt6ra dziqki PiS dostala siq do Rady Miasta jak to ujEl onegdaj
Pan radny Krzysztof Kukucki wpefzla do Rady o6wiadczajqc dzisiaj, ie jest dzialaczkq Unii
Pracy, zdaniem Pana radnego takie zachowanie to wstyd.
Przewodniczacv Radv Miasta radnv Jarostaw Chmielewski stwierdzil, ie nie bqdzie
komentowaf st6w iwypowiedzi, kt6re zostaly zaprezentowane, poniewai uwaza, i2 jest to



poni2ej pewnego poziomu, w zwiqzku z tym koficzy dyskusjq w tej sprawie przechodzqc do
procedury gtosowania.
Wobec powy2szego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski poddal pod
glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie odwolania Przewodniczqcej Komisji
Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.
W wvniku gfosowania orzeprowadzonego w obecnoici 22 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedziafo sie 9 radnvch, orzv 5 gtosach orzeciwnvch oraz 8 glosach wstrzvmuiacvch sie.
W zwiqzku z powy2szym Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarostaw Chmielewski
poinformowai, 2e w wyniku dokonanego glosowania uchwala zostala podjqta przez Radq
Miasta Wtoclawek w zaproponowanym brzmieniu,

Uchwata - zalqcznik do protokofu.

Ad. 18

Projekt uchwaty w sprawie wyboru Przewodniczqcego Komisji Budietu, Rozwoju i
Promocji Miasta.

Jak poinformowal Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski do kompetencji
Rady Miasta nalezy m.in. wyb6r w drodze odrqbnej uchwaly Przewodn iczqcych komisji
statych. W zwiqzku z odwotaniem Radnej Olgi Krut-Horonziak z funkcji Przewodniczqcej
Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta, zaszia potrzeba wyboru nowego
Przewodn iczqcego. BiorAc pod uwagQ wyniki przeprowadzonego glosowania zasadne jest
podjqcie przedmiotowej uchwaly.

Opinie Komisii stalvch Radv Miasta
Projekt uchwafy rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porzqdku Prawnego i

Publicznego. W imieniu Komisji opiniq w powyiszej sprawie przedstawila radnym
Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwafy jednocze6nie poprosil o zgtaszanie
kandydatur na funkcjq Przewodn iczqcego Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.

W imieniu Klubu radnych Sojuszu Lewicy Demokratycznej gios zabral radny Krzysztof
Kukucki, kt6ry zglosil na funkcjq Przewodniczacego Komisji Budietu, Rozwoju iPromocji
Miasta radnego Andrzeja Pafuckiego, kt6ry jest doSwiadczonym samorzqdowcem, bylym
prezydentem pelniqcym funkcjq wlodarza miasta przez 2 kolejne kadencje.
Radny Andrzej Palucki wyrazif zgodq na kandydowanie na funkcjq Przewod n iczqcego komisji.
Wobec braku zgloszei innych kandydatur na te funkcjq - Przewodniczqcy Rady Miasta radny
Jarostaw Chmielewski poddal pod glosowanie zamkniecie listy kandydat6w na funkcjq
Przewodn iczqcego Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 17 radnych za zamkniqciem listy
kandydat6w na funkcjq Przewodniczqcego Komisji Budietu, Rozwoju i promocji Miasta
opowiedzialo siq 16 radnych przy 1 gtosie wstrzymujEcym siq oraz braku gtos6w
przeciwnych.



Wobec powyiszego PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowat, 2e lista kandydat6w zostafa

zamkniqta.
NastQpnie Przewodniczqcy Rady Miasta wyja6nii,2e Przewodniczecego Komisji Rada Miasta
wybiera w glosowaniu jawnym a zatem poddai po gfosowanie kandydaturq radnego

Andrzeja Paluckiego na funkcjq Przewod niczqcego Komisji Budietu Rozwoju i Promocji

Miasta.
W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 20 radnych za zaproponowana
kandydaturq opowiedziato siq 17 radnych przy 2 gtosach przeciwnych oraz 1 giosie

wstrzymujacym sie.

W rezultacie przeprowadzonego glosowania radny Andrzej Palucki wybrany zostal na

funkcjq Przewod niczqcego Komisji Bud2etu, Rozwoju iPromocji Miasta.
W kolejnoSci procedowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosiaw Chmielewski
poddai pod glosowanie przyjqcie projektu uchwafy w sprawie wyboru Przewodn iczqcego

Komisji Bud2etu, Rozwoju i Promocji Miasta, w kt6rym $ l otrzymuje brzmienie, i2 stwierdza

siq wyb6r radnego Andrzeja Patuckiego na funkcjq Przewodniczqcego Komisji Budietu,
Rozwoju i Promocji Miasta.
W wvniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 19 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedzialo sie 17 radnvch. przv braku gtos6w przeciwnvch oraz 2 glosach wstrzvmuiacvch

sis

W rezultacie dokonanego glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski poinformowat,2e uchwala zostala podjQta przez Radq Miasta Wfoctawek.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad. 19

Projekt uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i odstgpienia od zlecenia
przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek.

Przedmiotowe zagadnienie przedstawil Radzie Miasta Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej

radny J6zef Mazierski informujqc, 2e Uchwalq Nt lll/27 /2Ot4 z dnia 29.72.2O14 r, Rada

Miasta Wloclawek zlecila przeprowadzenie przez Komisjq RewizyjnE postqpowania.

kontrolnego w zakresie dzialaf zwiqzanych z zadaniem ,,Przebudowa Drogi Krajowe.i Nr 91".
W tym celu Komisja Rewizyjna podczas obrad w dniu 13 stycznia 2015 roku wylonila ze

swego grona Zesp6l Kontrolny w skladzie; radny Jacek Bulawa, radny Dariusz Jaworski oraz

radna Olga Krut-Horonziak. O wszczqciu postqpowania kontrolnego w powyzszej sprawie
powiadomil Prezydenta Miasta Przewodniczqcy Komisji Rewizyjnej w korespondencji z dnia

19 stycznia 2015 roku znak BRM.0012 .7.2.2OI5. Zesp6l Kontrolny dziaiajqc w oparciu o
upowainienie do przeprowadzenia czynnoSci kontrolnych Nr 3/2015 z dnia 19 stycznia 2015

roku wydane przez Przewodniczqcego Komisji Rewizyjnej zwracal siq do Prezydenta Miasta
Wloclawek o udzielenie informacji oraz przedloienie dokument6w niezbqdnych do
przeprowadzenia analizy przedmiotowego zagadnienia. Z informacji uzyskanej w trakcie
realizacji kontroli od Prezydenta Miasta Wtocfawek wynika, ie inwestycja pn. ,,Przebudowa
drogi krajowej nr 1w granicach admin istracyjnych miasta Wfoclawek" poddawana byla

kontrolom:
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- kontroli w trakcie realizacji inwestycji z Centrum Unijnych Projekt6w Transportowych w
dn iach 28.01.-01 .O2.2O73r.

- w dniach 20.03-30.05.2014r. Delegatura Najwyiszej lzby Kontroli w Bydgoszczy
przeprowadzita kontrolq w dw6ch jednostkach odpowiedzialnych za przygotowanie i

reafizacjq inwestycji: Urzqdzie Miasta Wloclawek i Miejskim Zarzqdzie D169 we
Wloctawku.

- kontroli po zakoficzeniu realizacji inwestycji z Centrum Unijnych Projekt6w
Transportowych w dniach 18-29.05.2015.

Z uwagi na brak mo2liwo5ci pozyskania wnioskowanych dokument6w, kt6re to przekazane

zostaly do Centralnego Biura Policji Sledczej Wydzial we Wloclawku zarzqdu w Bydgoszczy w
zwiqzku z toczacym siQ postepowaniem kontrolnym prowadzonym przez ten organ w
sprawie ,,Przebudowy Drogi Krajowej Nr 91", a takie nieznany termin zakofczenia tych
czynnodci wnosze o przyjecie przez Radq Miasta przedstawionego sprawozdania z .

dotychczasowych prac Komisji Rewizyjnej w przedmiotowej sprawie oraz odstapienie od
przeprowadzenia dalszych czynnogci w postepowaniu kontrolnym wskazanych w
przywolanej na wstepie Uchwale Rady Miasta Wloctawek. Biorac powy2sze pod uwagQ,

PrzewodniczAcy Komisji zwr6cif siq do Rady Miasta o podjqcie przedfoionej uchwaty.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowat, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku zgloszeri do zabrania gfosu w dyskusji, Przewodniczqcy Rady Miasta poddat
pod glosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie przyjqcia sprawozdania i odstQpienia

od zlecenia przeprowadzenia kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wloclawek.I
W wvniku gtosowania orzeprowadzonego w obecnojci 18 radnvch za podieciem uchwalv
opowiedzialo sie 12 radnvch, przv 1 glosie przeciwnvm oraz 5 elosach wstrzvmuiacvch sie.

W zwiqzku z powyiszym Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowaf, 2e uchwala zostafa
podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zafEcznik do protokolu.

Ad.20
Projekt uchwaty w sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaly w sprawie uchwalenia
Statutu Miasta Wloclawek

Wprowadzenia do przedmiotowego projektu uchwaly dokonat Przewodniczqcy Rady Miasta
radny Jaroslaw Chmielewski informujqc, 2e konieczno6i wniesienia pod obrady Rady Miasta
Wloclawek uchwaly w sprawie ogtoszenia tekstu jednolitego Statutu Miasta Wloctawek
wynika z przepis6w ustawy z dnia 20 lipca 2000 r. o oglaszaniu akt6w normatywnych i

niekt6rych innych akt6w prawnych. Ustawa ta nakfada na Rade Miasta obowiqzek wydania
tekstu jednolitego aktu normatywnego innego ni2 ustawa, nie rzadziej ni2 raz na 72

miesiQcy, a tak2e ogtoszenie przedmiotowego tekstu jednolitego w formie obwieszczenia.
Uchwata Nr XXI/134/2012 Rady Miasta Wloclawek z dnia 30 kwietnia 2012 r. w sprawie
uchwalenia Statutu Miasta Wtoctawek zostata zmieniona Uchwafq Nr Vl/26/2015 Rady
Miasta Wtoclawek z dnia 30 marca 2O75 r. oraz Uchwalq Nr XVll/35/2015 Rady Miasta
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Wtocfawek z dnia 2! marca 2016 r., w zwiqzku, z czym powstal ustawowy obowiqzek
wydania tekstu jednolitego statutu. Majqc powy2sze na uwadze, podjgcie przedmiotowej
uchwaty jest zasad ne.

Ooinia komisii stalei Radv Miasta
Pozytywna opiniq Komisji Porzqdku Prawnego i Publicznego w przedmiotowej sprawie
przedstawila Radzie Miasta Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna Zarqbska.

Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski poinformowal, 2e otwiera
dyskusjq nad projektem procedowanej uchwaly.

Wobec braku dyskusji na temat przedmiotowego zagadnienie Przewodniczqcy Rady Miasta

radny Jaroslaw Chmielewski poddal pod giosowanie przyjqcie projektu uchwaly w sprawie
ogfoszenia tekstu jednolitego uchwaty w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Wfoctawek.

W wvniku glosowania przeprowadzoneeo w obecnoici 21 radnvch za oodieciem uchwafv

ooowiedzialo sie 20 radnvch, przv braku glos6w przeciwnvch oraz l glosie wstrzvmuiacvm

eis
Po zakofczeniu gtosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e uchwala zostafa

podjqta przez Rade Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Uchwala - zalqcznik do protokolu.

Ad.21
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

Interpelacje, wnioski izapytania w sprawach dotyczqcych aktualnych problem6w Miasta,

tak2e w celu uzyskania informacji o konkretnym stanie faktycznym zgtosili: radny Jacek

Bulawa, radna Mariola Gawlowska, radny Janusz Dqbczyiski, radny Jaroslaw Hupalo, radny

Dariusz Jaworski, radny J6zef Mazierski, radny Dariusz Wesolowski.

lnterpelacje powinny zosta€ zlo2one przez radnych w formie pisemnei Przewodn iczEcemu

Rady Miasta, kt6ry niezwiocznie przekaie je adresatowi.
Odpowiedzi na zgloszone interpelacje - Przewod niczqcemu Rady Miasta oraz

interpelujqcemu radnemu udzieli Prezydent Miasta lub wlaiciwe rzeczowo upowa2nione

osobv w terminie 14 dni.
Interpelacje zgloszone przez radnych oraz udzielone odpowiedzi umieszczone zostana w

Biuletynie Informacji Publicznej UrzQdu Miasta bez zbqdnej zwloki.
Procedurq postepowania w powy2szej sprawie reguluje I56 Statutu Miasta Wtoclawek.

Ad.22
Informacje, oSwiadczenia i komunikaty.

W tym punkcie porzqdku obrad Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jaroslaw Chmielewski
poinformowal, 2e kolejna sesja Rady Miasta planowana jest na dzien 26 wrze6nia 2016 roku.

Ponadto zakomunikowal, 2e w dniu 31 sierpnia br. o godz. 1400 w sali nr 4 Urzqdu Miasta

odbqdzie sie ostatnia w tej kadencji sesja Mlodzieiowej Rady Miasta, natomiast w dniu 01

wrzeinia br. ogtoszone zostanq wybory na kolejnq kadencjq do MRM.



Ad.23
Zamkniqcle obrad.

Po zakoficzeniu bloku informacyjnego Przewodniczqcy Rady Miasta radny Jarosfaw
Chmielewski podziqkowaf wszystkim za udziaf w obradach stwierdzajqc, ie wobec
zrealizowania porzqdku posiedzenia zamyka obrady XXlllsesji Rady Miasta Wloclawek.

Zakoriczenie obrad godz. 1595

OBRADOM PRZEWODNICZYT

rARostAllflTrErEWsKl

pnze#orrLacv
RADY MIASTA WIOCLAWEK

Akceptacia protokolu orzez Sekretarzv obrad XXlll sesii Radv Miasta

Radna Agnieszka

Radny Piotr Czarnecki..

Zalacznikil

1. Lista radnych obecnych na obradach Xxlll sesji Rady Miasta Wtoclawek

2. Lista os6b uczestniczQcych w XXlll sesji Rady Miasta Wtoclawek.

3. Uchwala Nr Xxlll/92/2016 Rady Miasta Wloctawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie wyraienia zgody na przystQpienie Gminy Miasto Wloclawek do projektu pn.

,,lnvest in Bit CITY 2. Promocja potencjalu. gospodarczego oraz promocja

atrakcyjnodci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwa Kujawsko -



4.

5.

Pomorskiego", wsp6tfina nsowanego w ramach Regionalnego Programu

Operacyjnego Wojew6dztwa Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014-2020 EFRR.

5.

Uchwala Nr Xxlll/93/2016 Rady Miasta Wtoctawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie przystqpienia do sporzadzenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego miasta Wtoclawek dla obszaru polo2onego pomiqdzy ulicami:

Wroniq, Chmielnq, Kraszewskiego terenem Parku im. Wi. tokietka, ulicami:

Wojskowq, Barskq, Leinq, Okrqinq, Alejq Chopina i ulicq Okrzei.

Uchwala Nr XXlll/94/20I6 Rady Miasta WlocJawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie przystqpienia do sporzEdzenia miejskiego planu zagospodarowa nia

przestrzennego miasta Wloclawek dla obszaru poto2onego w rejonie ulic Stod6lnej,

Polnej, Zytniej pomiQdzy ulicami: Okrqinq, tqgskq, Skfadowq, Celulozowq,

Zagajewskiego, ponownie Celulozowq, Barskq i Wojskowq.

Uchwala Nr XXlll/95/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie utworzenia samorzqdowej jednostki organizacyjnej pod nazwq Centrum

Ustug Wsp6lnych Plac6wek OSwiatowych we Wlocfawku oraz nadania jej statutu.

Uchwala Nr Xxlll/96/2016 Radv Miasta Wlocfawek z dnia 29 sierpnia 2016r' w

sprawie likwidacji Miejskiego Zespolu Obstugi Przedszkoli we Wloclawku.

8, Uchwala Nr XXlll/97/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r'

zmieniajqca uchwalg w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniiek tygodniowego

obowiqzkowego wymiaru godzin zajqi nauczycielom pelniqcym stanowiska

kierownicze w przedszkolach, szkolach, plac6wkach prowadzonych przez Gminq

Miasto Wloclawek.

9. Uchwata Nr Xxlll/98/2016 Rady Miasta wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia szczeg6lowych zasad ponoszenia

odolatnoici za 6wiadczenia w formie pobytu w oirodku wsparcia imieszkaniach

chronionych prowadzonych przez Gminq Miasto Wfocfawek'

10. Uchwala Nr Xxlll/99/2016 Rady Miasta wlocfawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie przyjQcia ,,Miejskiego Programu RozwiEzywania Problemu i tagodzenia

Skutk6w Bezdomnodci na lata 2016- 2020".

11. Uchwala Nr Xxlll/1oo/2016 Rady Miasta wtoctawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie przyjqcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastqpczej w Gminie

Miasto Wloclawek na lata 2016 - 2018.

12. Uchwata Nr Xxlll/101/2015 Rady Miasta wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie uchwalenia budietu miasta wlociawek na 2015 rok.

7.

48



13. Uchwala Nr XXlll/102/2016 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 29 sierpnia 2016r.

zmieniajqca uchwatq w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na

lata 2016- 2028.

14. Uchwala Nr Xxlll/103/2016 Rady Miasta Wioclawek z dnia 29 sierpnia 2016r.

zmieniajqca uchwalq w sprawie ustalenia sklad6w osobowych stalych komisji Rady

Miasta.

15. Uchwala Nr XXlll/104/2016 Rady Miasta Wloclawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie odwotania Przewodniczacej Komisii Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.

16. Uchwala Nr XXlll/105/2016 Rady Miasta Wlocfawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie wyboru Przewodn iczqcego Komisji Budietu, Rozwoju i Promocji Miasta.

17. Uchwaia Nr Xxlll/106/2016 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 29 sierpnia 2016r' w

sprawie przyjqcia sprawozdania iodstqpienia od zlecenia przeprowadzenia kontroli

Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Wtoclawek.

18. Uchwala Nr XXlll/107/2016 Rady Miasta wfocfawek z dnia 29 sierpnia 2016r. w

sprawie ogloszenia tekstu jednolitego uchwaty w sprawie uchwalenia Statutu Miasta

Wtoclawek.

Protokdl sDor?ad!ila:
lolanta sktaq(q\ska
Gl6wny speqfilta BRM
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